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НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 
 

са XLVI седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 7. децембра 2023. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.20 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи 
одборници: 
 
 

1.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ  36.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ 37.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 38.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
4.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 39.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
5.  ДУШАН БРКИЋ 40.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
6.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 41.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
7.  ЦВИЈА ВАСИЋ 42.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
8.  ВЕСНА ВАТИЋ 43.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
9.  ИВАНА ВУЈАСИН 44.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
10.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 45.  ИГОР ПОПОВИЋ 
11.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 46.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
12.  БОЈАН ВУЛИН 47.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
13.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 48.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
14.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 49.  КРИСТИНА ПЛАЊАНИН-СИМИЋ 
15.  САЊА ДРАШКО 50.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
16.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 51.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
17.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 52.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
18.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 53.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
19.  КРИСТИНА ЖАРИЋ  54.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
20.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 55.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 
21.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 56.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
22.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 57.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
23.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 58.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
24.  КРИСТИНА КАРАИЋ 59.  ИВАН СТРИБЕР 
25.  ЂУЛА КИШ 60.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
26.  РОБЕРТ КОЛАР 61.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
27.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 62.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 
28.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 63.  СИНИША ТРКУЉА 
29.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 64.  САЊА УЗЕЛАЦ 
30.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 65.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
31.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 66.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
32.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 67.  ДРАГАН ХЕМОН 
33.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 68.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
34.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 69.  СИМО ЧАБАРКАПА 
35.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 70.  ДУБРАВКА ЏОЏО 

 
Седници нису присуствовали: Верица Ракић, Данијела Малетић, Ђурађ Јакшић, Јасна Казимировић 

Гаjић, Маја Седларевић, Милорад Мирчић, Петар Ћировић и Саша Новаковић. 
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Седницу Скупштине је отворила и њеним радом руководила MSc Јелена Маринковић 
Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада. 
 

Председница Скупштине  је замолила одборнице и одборнике који се још нису 
пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница Скупштине  је утврдила  да седници Скупштине Града присуствује 68 

одборница и одборникa, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је одборници: 
Маја Седларевић, Јасна Казимировић Гајић, Данијела Малетић и Верица Ракић обавестили 
да су спречени да присуствују седници. 

 
Записник са XLV седнице Скупштине Града Новог Сада достављен је одборницама 

и одборницима  уз сазив седнице. 
 
Председница  Скупштине  је упитала  одборнице и одборнике  да ли има примедби 

на Записник са XLV седнице Скупштине Града Новог Сада.   
 

Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање Записник 
са XLV седнице Скупштине Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“; односно 
да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са XLV седнице Скупштине Града.  
 

Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 

Предлог дневног реда достављен  је одборницама и одборницима  у сазиву и 
дописима од 4. и 6. децембра 2023. године. 

 
На основу члана 84. став 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 6. децембра 2023. године председници Скупштине Града 
образложен предлоге да се дневни ред седнице Скупштине Града Новог Сада, по хитном 
поступку допуни тачкама:  

− Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада 
непосредном погодбом путем размене непокретности између Града Новог Сада и 
инвеститора „MODENA GRADNJA NS–021“ DOO NOVI SAD  
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− Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада 
непосредном погодбом путем размене непокретности између Града Новог Сада и 
инвеститора „OZ REAL COMPANY“ DOO NOVI SAD 

 
Председница  Скупштине  је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку.  
 
Пошто представник предлагача  није желео да изнесе  допунско образложење 

разлога за допуну по хитном поступку, председница Скупштине је ставила на гласање 
предлог Градског већа да се Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину 
Града Новог Сада непосредном погодбом путем размене непокретности између Града Новог 
Сада и инвеститора „MODENA GRADNJA NS–021“ DOO NOVI SAD уврсти у дневни ред по 
хитном поступку и предложила  да се разматра као 51. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се Предлог 

решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада непосредном 
погодбом путем размене непокретности између Града Новог Сада и инвеститора „OZ REAL 
COMPANY“ DOO NOVI SAD уврсти у дневни ред по хитном поступку и предложила  да се 
разматра као 52. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 4. децембра 2023. године председници Скупштине Града Новог 
Сада образложенe предлогe да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни тачкaмa:  

− Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада 
Туристичке организације Града Новог Сада са Финансијским планом и Планом 
промотивних активности Града Новог Сада за 2023. годину 

− Предлог Кадровског плана градских управа, посебних организација и служби 
Града Новог Сада за 2024. годину 
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− Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2024. годину 

− Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину 

− Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2024. годину 

− Предлог одлуке о Програму контроле нутритивне вредности и здравствене 
безбедности хране и чистоће брисева површина и руку запослених у објектима у 
којима је организована исхрана специфичних категорија становништва у Граду 
Новом Саду и процене ризика по здравље за 2024. годину 

− Предлог одлуке којом се предлаже отуђење неизграђеног грађевинског земљишта 
у јавној својини Републике Србије у јавну својину Града Новог Сада, 
непосредном погодбом, без накнаде, и то катастарску парцелу број 1974/5 К.О. 
Футог, површине 15093m2 

 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима  уз допис од 4. 

децембра 2023. године. 
 
Председница Скупштине  је упитала да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на  гласање предлог 
Градског већа да се Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
рада Туристичке организације Града Новог Сада са Финансијским планом и Планом 
промотивних активности Града Новог Сада за 2023. годину уврсти у дневни ред и 
предложила  да се разматра као 8. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница је ставила на гласање предлог Градског већа да се Предлог Кадровског 

плана градских управа, посебних организација и служби Града Новог Сада за 2024. годину 
уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 11. тачка дневног реда. 

 
Председница  Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница  Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 
„Паркинг сервис“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 39. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања,  председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се Предлог 

одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног предузећа 
„Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 
40. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања,  председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница  Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и 
пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и предложила да 
се разматра као 42. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 
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Председница  Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог одлуке о Програму контроле нутритивне вредности и здравствене безбедности 
хране и чистоће брисева површина и руку запослених у објектима у којима је организована 
исхрана специфичних категорија становништва у Граду Новом Саду и процене ризика по 
здравље за 2024. годину уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 47. тачка 
дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на  гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке којом се предлаже отуђење неизграђеног грађевинског земљишта у јавној 
својини Републике Србије у јавну својину Града Новог Сада, непосредном погодбом, без 
накнаде, и то катастарску парцелу број 1974/5 К.О. Футог, површине 15093m2 уврсти у 
дневни ред и предложила  да се разматра као 48. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила 

је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања, који су достављени одборницама и одборницима  уз допис од 6. 
децембра 2023. године. 

 
Председница  Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије.  
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 
председница  Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања и предложила  да се разматрају као 58. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 



7 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 

-  за тачке 3. и 4,  о предлозима одлука о изменама одлука о програмима 
инвестиционих активности за 2023. годину.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак  гласања. 

 
Након закључења  гласања,  председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке  5. и 6, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о изменама 

програма пословања јавних комуналних предузећа за 2023. годину.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 12. до 15, о предлозима одлука о програмима уређивања грађевинског 

земљишта, одржавања објеката путне привреде, финансирања одређених комуналних 
делатности, као делатности од локалног интереса и коришћења средстава за заштиту 
од пожара, све за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
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- за тачке 17. и 18, о предлозима одлука умањењу обавеза плаћања комуналних 
услуга борцима и утврђивању критеријума за умањење обавеза плаћања 
комуналних услуга породицама са троје и више деце, све у 2024. години.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 20. до 29, о предлозима планских докумената.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 31. до 45, о предлозима одлука и решења о програмима инвестиционих 

активности за 2024. годину.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања , председница  Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 48. до 52, о предлозима одлука и решења о располагању 

епокретностима и покретним стварима.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
 

- за тачку 58, о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања.  



9 
 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила гласање  предложени дневни ред у целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила следећи 

 
Д Н Е В Н И    Р Е Д  

 
 

1. Предлог плана развоја Града Новог Сада за период 2023 – 2030. године 
2. Предлог одлуке о обезбеђивању средстава за реализацију Пројекта изградње пешачко-

инспекцијске стазе на делу леве и десне обале канала Дунав-Тиса-Дунав у Новом Саду 
3. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из 

делатности Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину 
4. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања 
водовода и канализације за 2023. годину 

5. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину 

6. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о измени Програма пословања Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2023. годину 

7. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада Стамбене 
агенције Града Новог Сада за 2023. годину 

8. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада Туристичке 
организације Града Новог Сада са Финансијским планом и Планом промотивних 
активности Града Новог Сада за 2023. годину 

9. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада и развоја 
Апотекарске установе Нови Сад за 2023. годину 

10. Предлог одлуке о буџету Града Новог Сада за 2024. годину 
11. Предлог Кадровског плана градских управа, посебних организација и служби Града 

Новог Сада за 2024. годину 
12. Предлог одлуке о Програму уређивања грађевинског земљишта за 2024. годину 
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13. Предлог одлуке о Програму одржавања објеката путне привреде за 2024. годину 
14. Предлог одлуке о Програму финансирања одређених комуналних делатности, као 

делатности од локалног интереса у 2024. години 
15. Предлог одлуке о Програму коришћења средстава за заштиту од пожара за 2024. годину 
16. Предлог одлуке о Програму стамбене подршке доделом станова у јавној својини Града 

Новог Сада у Новом Саду у Улици Кисачка број 55 
17. Предлог одлуке о умањењу обавеза плаћања комуналних услуга борцима у 2024. години 
18. Предлог одлуке о утврђивању критеријума за умањење обавеза плаћања комуналних 

услуга породицама са троје и више деце у 2024. години 
19. Предлог одлуке о ангажовању ревизора за обављање екстерне ревизије завршног рачуна 

буџета Града Новог Сада за 2023. годину 
20. Предлог плана генералне регулације мреже система за јавно узбуњивање на територији 

Града Новог Сада 
21. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације Мишелука са 

Рибњаком (локалитет намењен вишепородичном становању уз Институтски пут у 
Сремској Каменици) 

22. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације зоне реконструкције у 
наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду (локалитет североисточно од Улице 
Филипа Вишњића) 

23. Предлог плана детаљне регулације „Буковачки пут II“ у Петроварадину 
24. Предлог плана детаљне регулације породичног становања источно од Буковачког пута и 

дела подручја „Ширине I“ у Петроварадину 
25. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације блокова око Улице 

Данила Киша у Новом Саду (локалитет у Улици Љермонтова број 4) 
26. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Универзитетског 

комплекса у Новом Саду (локалитет на парцели број 3657 КО Нови Сад II и др.) 
27. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације зоне 

реконструкције у наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду (локалитет између 
улица Венизелосове и Филипа Вишњића) 

28. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације Сремске 
Каменице са окружењем (локалитету верског комплекса) 

29. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације Мишелука са 
Рибњаком (усклађивање са плановима вишег реда и др.) 

30. Предлог стратешких карата буке Града Новог Сада 
31. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 

„Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 
2024. годину 

32. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о Програму инвестиционих улагања 
Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања 
водовода и канализације за 2024. годину, који се не финансира из буџета Града Новог 
Сада 
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33. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 
„Новосадска топлана“ Нови Сад за 2024. годину 

34. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“ Нови Сад за 2024. годину 

35. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2024. годину 

36. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину 

37. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. годину 

38. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног 
комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину 

39. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа 
„Паркинг сервис“ Нови Сад за 2024. годину 

40. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног 
предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину 

41. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа за 
одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2024. годину 

42. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и 
пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2024. годину 

43. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности на изградњи регионалног центра 
за управљање отпадом у 2024. години 

44. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности на изградњи система за јавно 
узбуњивање на територији Града Новог Сада за 2024. године 

45. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности за 2024. годину, које спроводи 
Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада 

46. Информација о степену усклађености планираних и реализованих активности из 
програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад 
за период 01. јануар – 30. септембар 2023. године 

47. Предлог одлуке о Програму контроле нутритивне вредности и здравствене безбедности 
хране и чистоће брисева површина и руку запослених у објектима у којима је 
организована исхрана специфичних категорија становништва у Граду Новом Саду и 
процене ризика по здравље за 2024. годину 

48. Предлог одлуке којом се предлаже отуђење неизграђеног грађевинског земљишта у 
јавној својини Републике Србије у јавну својину Града Новог Сада, непосредном 
погодбом, без накнаде, и то катастарску парцелу број 1974/5 К.О. Футог, површине 
15093m2 

49. Предлог одлуке о прихватању преноса права јавне својине Републике Србије на 
покретним стварима на Град Нови Сад, без накнаде 

50. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Аутономној покрајини Војводини за потребе Универзитета у Новом Саду – 
Академија уметности Нови Сад, без накнаде 
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51. Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада 
непосредном погодбом путем размене непокретности између Града Новог Сада и 
инвеститора „MОDENA GRADNJA NS–021“ DOO NOVI SAD  

52. Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада 
непосредном погодбом путем размене непокретности између Града Новог Сада и 
инвеститора „OZ REAL COMPANY“ DOO NOVI SAD 

53. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Скупштине Друштва са ограниченом 
одговорношћу Пословни инкубатор Нови Сад – Business incubator Novi Sad о расподели 
добити за 2022. годину 

54. Извештај о реализацији Одлуке о прихватању измирења неизмирених обавеза 
здравствених установа чији је оснивач Град Нови Сад 

55. Извештај о раду Надзорног одбора Апотекарске установе Нови Сад за 2023. годину 
56. Анализа „Здравствено стање становништва Града Новог Сада 2022. године“ Института за 

јавно здравље Војводине 
57. Извештај о спровођењу Локалног акционог плана политике за младе Града Новог Сада за 

период 2019-2022. године у 2022. години 
58. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Зоохигијема и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Зоохигијема и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу председника Надзорног одбора Позоришта младих, 
Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Фонда за унапређење 
вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-
Калин“ у Новом Саду  

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Пољопривредне школе са 
домом ученика, Футог 

− Предлог решења о именовању два члана Школског одбора Техничке школе „Павле 
Савић“, Нови Сад 

 
 
Пречишћен дневни ред седнице Скупштине Града је био доступан одборницама и 

одборницима  у електронском облику. 
 
Затим  се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
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Ад.број: 020-4/2023-82/a-I 
1. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ПЛАНА РАЗВОЈА ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД  
2023 – 2030. ГОДИНЕ 
 
Предлог плана утврдило је Градско веће. 
 
Савет за економски развој Града  није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог плана у складу са Уставом, законом 

и Статутом Града. 
 
Председница  Скупштине  је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 

 Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „ Пред вама је Предлог плана развоја Града  за период до 2030. године исти је 
спроведен и сачињен у складу са законском процедуром коју дефинише и закон и правилник 
и смернице и након спроведене јавне расправе која је одржана наравно на најтранспа-
рентнији начин утврђен је коначан предлог текста Плана развоја до 2030. године и 
достављен Скупштини на даљу процедуру односно на даље усвајање. Он свакако представља 
кровни плански документ који има за циљ да Град Нови Сад буде односно да наставимо да 
Град развијамо у смеру и да будемо и останемо односно останемо и будемо у будућности 
један од најразвијенијих градова у југоисточној Европи, паметан и просперитетан град са 
свакако ефикасном администрацијом. Такође имамо за циљ да као што то чинимо од 2012. 
године наставимо да водимо рачуна и о здрављу и о квалитету, социјалној заштити, 
образовању, култури о приступачности и да представљамо модерну и привлачно место за 
живот и рад негујући свакако своју животну средину. Као што сам рекла правни основ за 
израду Плана развоја до 2030. године је свакако Статут Града Новог Сада пре тога свакако 
Закон односно Закон о планском систему Републике Србије и Уредба о  обавезним 
елементима Плана развоја Аутономне покрајине јединице локалне самоуправе у односу на 
обавезу поступања односно поштујући сва акта која сам претходно набројала били смо 
обавезни да поштујемо и смернице за израду планова развоја јединице локалне самоуправе 
сам поступак израде свакако започет на основу закључка Градског већа. Дуго и интензивно 
се радило на овом плану он је заиста кровни и стратешки и он предвиђа да кажем само нека 
начелне смернице и приоритетне циљеве даљег развоја Града. Свакако акта која су нижег 
реда и која ћемо сачињавати у будућности и поступати у складу са њима представљају 
средњорочне и краткорочне планове у односу на које ћемо и конкретније у којима ћемо и 
конкретније свакако дефинисати појединачне пројекте које ћемо реализовати. Претходних 
дана било је и неких коментара на саму садржину Плана, морамо бити свесни да нас и закон 
и правилник ограничава односно усмерава на обавезну садржину овог плана а то је 
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искључиво утврђивање приоритетних циљева, те мера у оквиру приоритетних циљева, а те 
мере ће касније кроз како сам рекла и акта нижег реда бити утврђене кроз појединачне 
активности, те појединачне пројекте које ћемо реализовати до 2030. године. Оно што су 
свакако елементи визије као приоритети развоја Града јесте ефикасан административни 
центар Војводине са електронском локалном самоуправом, урбанистички и комунално 
уређен, саобраћајно добро повезан паметан град који подстиче и подржава развој привреде и 
друштва поштујући принципе одрживог развоја, заштите животне средине и бриге о људима, 
модеран, образован и универзитетски и научно-истраживачки центар региона и извор 
економије и знања, лидер у сектору информационих технологија, развој здраве хране и еко 
сектора, дистрибуције и логистике и свакако културно-туристичко, сајамско и здравствено 
средиште региона. План развој адо 2030. године конципиран је кроз четири приоритетна 
циља, а ти циљеви наравно кроз утврђене подциљеве, односно мере кроз које ће се даље 
дефинисати, односно оно што ће представљати подлогу за израду средњорочних и 
краткорочних планова, приоритетни циљеви развоја Града до 2030. године кроз које смо 
развили све мере и кроз које ћемо развијати и појединачне пројекте које ћемо реализовати 
јесте паметан град кроз 17 утврђених мера, људски  потенцијал кроз 13 утврђених мера, 
одржива економија кроз 8 утврђених мера и добра управа кроз 5 утврђених мера, значи 43 
мере које ће представљати подлогу за израду каснијих аката, односно пре свега 
средњорочних, а касније и краткорочних планова који се касније инкорпорирају и у саме 
буџете који предвиђају реализацију појединачних пројеката. Као збир свих ових мера, 
односно онога што видимо да треба у будућности да реализујемо односно да наставимо 
политику континуитета коју радимо и спроводимо пуних 11 година, збир свих ових 
активности према заиста прелиминарној и пројектованој вредности износи 148,3 милијарде 
динара, то наравно до 2030. ће се реализовати на начин да ћемо лобирати као и претходних 
година издвајајући средства и из буџета Града, али лобирајући на свим нивоима власти и код 
Републике и код Покрајине, код свих приступних фондова добијајући као и у претходном 
периоду грантове и субвенције како би у пуном обиму успели да реализујемо ове пројекте и 
наставили са даљим развојем Града и остваривањем снова и наших и свих наших 
Новосађана.“ 
 

Председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана развоја Града Новог 
Сада за период 2023 – 2030. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ПЛАН РАЗВОЈА ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД 2023 – 2030. ГОДИНЕ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Ад. број: 351-2/2022-769-I 
2. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОБЕЗБЕЂИВАЊУ СРЕДСТАВА ЗА РЕАЛИЗАЦИЈУ 
ПРОЈЕКТА ИЗГРАДЊЕ ПЕШАЧКО-ИНСПЕКЦИЈСКЕ СТАЗЕ НА ДЕЛУ  
ЛЕВЕ И ДЕСНЕ ОБАЛЕ КАНАЛА ДУНАВ-ТИСА-ДУНАВ У НОВОМ САДУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о обезбеђивању 

средстава за реализацију Пројекта изградње пешачко-инспекцијске стазе на делу леве и 
десне обале канала Дунав-Тиса-Дунав у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да 
је Скупштина већином гласова донела 
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ОДЛУКУ 

О ОБЕЗБЕЂИВАЊУ СРЕДСТАВА ЗА РЕАЛИЗАЦИЈУ ПРОЈЕКТА ИЗГРАДЊЕ 
ПЕШАЧКО-ИНСПЕКЦИЈСКЕ СТАЗЕ НА ДЕЛУ ЛЕВЕ И ДЕСНЕ ОБАЛЕ КАНАЛА 

ДУНАВ-ТИСА-ДУНАВ У НОВОМ САДУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Ад. број: 352-1/2023-487-I 
                352-1/2023-497-I 
3. – 4. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 

ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ 
ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке о 
Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Лисје“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ 
САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 352-3/2023-304-I 
                352-3/2023-307-I 
5. – 6. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању сагласности 

на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад 
за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању сагласности 

на Одлуку о измени Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 020-195/2023-I 
7. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
 
Пошто се нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању сагласности 

на Одлуку о изменама Програма рада Стамбене агенције Града Новог Сада за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА 
СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 3-1166/2023-I 
8. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ И ПЛАНОМ 
ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за економски развој Града није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању сагласности 

на Одлуку о изменама Програма рада Туристичке организације Града Новог Сада са 
Финансијским планом и Планом промотивних активности Града Новог Сада за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА 

ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ 
ПЛАНОМ И ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 

2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број: 51-64/2023-I 
9. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА И РАЗВОЈА АПОТЕКАРСКЕ УСТАНОВЕ 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању сагласности 

на Одлуку о изменама Програма рада и развоја Апотекарске установе Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА И 
РАЗВОЈА АПОТЕКАРСКЕ УСТАНОВЕ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 4-46/2023-I 
10. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за буџет и финансије није имао примедби, с тим да је предложио техничке 

исправке које су биле достављене у Извештају Савета уз допис од 6. децембра 2023. године.  
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града, с тим да предлаже техничку исправку која је била  достављена у 
Извештају Комисије уз допис од 6. децембра 2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
   Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представник 
предлагача: ,,Пред вама је Предлог одлуке о буџету за 2024. годину који је утврђен у висини 
од 42.787.401.516,81 динара, наравно посматрајући из свих извора финансирања. Као и 
претходних година буџет Града, односно пројекција прихода и примања се врши искључиво 
у складу са остварењем које се догодило у буџетској години у којој започињете израду 
буџета за наредну годину и у складу с Упутством министра финансија који налаже 
поступање, односно поштовање параметара попут реалног раста БДП-а од 3,5%, номиналног 
раста БДП од 8,3 и стопе инфлације од 4,9%. Значи, није могуће кршити апсолутно 
параметре који су утврђени у Упутству те утврђивати буџет већим. Оно што је важно истаћи 
јесте да укупни приходи и примања и расходи и издаци из свих извора финансирања се 
распоређују Одлуком о буџету у износу од 42.787.000.000,00 динара од чега 
42.310.000.000,00 представљају средства из буџета, док сопствени приходи корисника као и 
сваге године се утврђују ове године у висини од 476.488.000,00 динара. Укупни расходи и 
издаци из средстава буџета финансираће се из прихода и примања у висини од 
39.760.000.000,00 и пренетих неутрошених средстава у виду оног суфицита, односно 
средстава која се преносе за финансирање вишегодишњих капиталних пројеката у висини од 
2.550.000.000,00 динара. Оно што је важно истаћи и што показује ону економску снагу Града 
када је упитању структура буџета јесу текући приходи и они су и ове године са највећим 
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наравно учешћем у укупној структури буџета чак са 93,6% не узимајући наравно пренета 
средства из ранијих година и они се процењују у износу од 37.220.000.000,00 динара, док су 
примања планирана у износу од свега 6,4% укупних средстава буџета, односно 
2.540.000.000,00 динара. Посматрајући планиране текуће приходе, порески приходи који 
указују на број радних места, на животни стандард грађана, на број фабрика који је отворен, 
који се отвара на број обвезника пореских указује да порески приходи су били могући, било 
их је могуће планирати у износу од 27.880.000.000,00 динара и то представља увећање од 
6,2% у односу на 2023. године, а непорески приходи од 7.350.000.000,00 динара што 
представља увећање од 4%, док остатак представљају донације и трансфери у висини од 
2.000.000.000,00 динара. У оквиру пореских прихода највеће учешће има порез на доходак, 
добит и капиталне добити који је планиран у износу од 19.920.000.000,00 динара, односно 
чак 53,5% текућих прихода. У овој групи прихода оно што је нама негде најзначајније јесте 
чињеница да је доминантно учешће пореза на зараде који је планиран у износу од 
16.590.000.000,00 динара што је повећање од 7,42% у односу на 2023. годину , а наравно овај 
приход се утврђује интензивно пратећи број запослених на територији нашег Града, као и 
остварење у овој години. Примера ради, са податком од пре два дана он је остварен у висини 
од преко 13.200.000.000,00 динара што свакако показује да је износ који смо планирали у 
2024. заснован на реалним основама. Затим следи група пореза на имовину са планираним 
износом од 6.770.000.000,00 динара и овај приход је планиран за 4,4% већи у односу на 
прехтодну годину, што указује чињеницу на то да је искључиво у питању пораст броја 
обвезника на основу новоизграђене пре свега стамбене изградње и на основу броја 
прометованих некретнина. Имајући у виду да је ово трећа година узастопно да Град Нови 
Сад није повећавао порез на имовину те је у том смислу повећање прихода из године у 
годину, јасно указује да је у питању искључиво пораст броја обвезника. 18,2% чине ови 
приходи у укупним текућим приходима. Када је у питању капитална потрошња, као и 
претходних година, интенција је била остала и успели смо и то да урадимо у периоду 
великих изазова као што смо чули на конференцији коју је држао Градоначелник. Град Нови 
Сад се суочава са великим проблемима који се тичу експропријације, а успели смо да 
задржимо да укупна, да трећина буџета, односно укупне буџетске потрошње за 2024. годину 
представља капиталну потрошњу, односно 29,6% што представља номинални износ од 
12.516.000.000,00 динара. Наравно, када би том износу додали 1,8 милијарди коју смо 
издвојили у 2024. на име путне привреде, капитална потрошња би представљала, односно 
износила нешто мање од 34%, односно 14.320.000.000,00 динара. Оно што је важно истаћи и 
што бих искористила да напоменем обзиром да је прехтодних била и било неких изјава на ту 
тему никда није било и никада неће бити да је крајњи буџет одређене буџетске године и 
почетни буџет за наредну годину. Наравно буџет се током године надограђује на основу, 
односно увећава по основу добијених износа, извињавам се, пре свега од трансфера виших 
нивоа власти. Познато је да током године град Нови Сад, као и друге јединице локалних 
самоуправа аплицирају апсолутно на свим конкурсима које расписује Република, Покрајина 
и у том смислу обезбеђује значајна средства и по том основу се сваке године увећава 
значајно буџет Града. Такође, Град Нови Сад сваке године борећи се, лобирајући се за даљи , 
лобирајући свакако даље убрзани развој Града подноси апликације и за приступне фондове и 
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за донације и за грантове и за разне друге видове европских пројеката прекограничне 
сарадње и по свим тим основама током године ми добијамо одређена средства која се могу 
уврстити у буџет тек у тренутку када су нам позната, односно када се донесе одређени акт да 
ће та средства бити додељена Граду. У моменту када сачињавате буџет за одређену буџетску 
годину, у буџет можете да уврстите искључиво средства за које имате папир иза себе, а то је 
буџет Републике Србије, односно расподељена средства за наш град. У буџету Аутономне 
покрајине Војводине, значи не можете унапред ни путем било какве предикције да ви 
уврстите нешто што у том моменту није одобрено. Почетни буџет за 2023. износио је 
40.654.000.000,00, крајњи буџет за 2023. односно биће и очекујемо да ће бити ребаланс до 
краја ове године је у односу на почетни буxет за 2024. далеко већи, али никада нисмо ни не 
можемо никада и никада није на ту тему на тај начин разговарано па молим да то не чинимо 
ни сада просто није у реду да поредимо почетни буџет 2024. са крајњим буџетом 2023. или 
било које буџетске године зато што се он управо како сам објаснила током године увећава за 
све трансфере вишег нивоа власти за те донације, грантове, за сва бесповратна средства која 
добијемо за примања од задуживања, за било који трансфер који добијемо од Путева Србије 
за асфалтирање и тако даље. Свима нам је то у овој сали познато, што не значи да крајњи 
буџет за 2024. неће бити ни већи ни мањи у односу на крајњи за 2023. Може да буде и дупло 
већи, може да буде на овом нивоу, али ако поредимо почетни и оно што нам чини структуру, 
оно што нам чини срж буџета, а то су текући приходи, почетни буџет 2023. са далеко већим 
трансферима у том моменту што не значи да их неће бити 2024. 40.654.000.000,00 почетни 
буџет за 2024. 42.787.000.000,00 динара. Извињавам се на детаљном појашњењу, имала сам 
потребу имајући у виду да претходних дана заиста по медијима владају неке апсолутно 
нетачне информације и просто имамо потребу да нашим грађанима изађемо са једним 
прецизним и детаљним образложењем, односно објашњењем. Оно што је важно истаћи у 
питању је никад социјално одговорнији буџет и у том смислу нисмо нарушили трећину 
капиталне потрошње  али смо значајно и битно определили више средстава на име 
социјалних давања, те у том смислу повећана су поново. Познато је и да смо на другом 
ребалансу ове године повећали издвајања на име финансијске подршке породици са децом 
уписану у приватну предшколску установу, те ће он ове године у укупном износу износити 
643.188.000,00 динара што је у односу примера ради на 2022. удвостручен износ. На име 
трошкова за услугу персоналне асистенције издвојена су значајно већа средства ове године, 
за наредну 98.000.000,00, за накнаде за услуге личног пратиоца у 2024. планирано је 
373.000.000,00 динара, примера ради у 2022. планирано је 227, значи видимо један 
континуирани раст, једно значајно повећање када су у питању ова издвајања. Када су у 
питању издвајања за бесплатан боравак наших малишана у државној предшколској установи 
у укупном износу Град Нови Сад је определио чак 4,8 милијарди динара односно 
870.000.000,00 динара за суфинансирање, односно за оних 20% које надокнадимо уместо 
родитеља, али једна озбиљна озбиљна бројка имајући у виду да се наша предшколска 
установа шири и да градимо и отварамо нове вртиће. 4,8 милијарди у укупном износу, не 
дирајући цену аутобуске карте нашег Градског превозника и желећи да на тај начин не 
утичемо на кућне буџете наших суграђана. Карта је 65 динара, односно 110 према зонско-
тарифном систему.  Оно што је најважније за наше ђаке и студенте остаје 5.000 динара цена 
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карте и на то име субвенционишући цену карте Град Нови Сад је издвојио 1.381.000.000,00 
динара за наредну годину. Оно што је за понос сигурно и у овом буџету јесте чињеница да 
смо за наредну годину успели да издвојимо средства значајно већа и претходних година смо 
то чинили и улагали максималне напоре издвајајући прво по 5.000,00 динара за обухват од 
5.000 пензионера са најнижим пензијама. Ове године за који дан ће бити исплаћено по 
10.000,00 динара, за обухват од негде исто око 5.000 пензионера са најнижим пензијама. 
Наредне године ћемо за 7.500 пензионера исплатити појединачну финансијску помоћ у 
висини од чак 20.000,00 динара. Функција социјалне заштите у 2024. години износи чак 
3.700.000.000,00 динара и то је увећање од чак 18,92%. Чини ми се да никад нисмо имали од 
буџетске до буџетске године оволики скок. Као што је Градоначелник рекао и на његову 
иницијативу се то и уврстило у предлог буџета један од најлепших пројеката сигурно у овом 
буџету јесте 47 нових дечијих игралишта у 47 месних заједница, где смо грађанима путем 
платформе „Твој Град“ дали могућност да сами бирају локацију и предложе где то 
игралиште у њиховом кварту треба да се нађе, а након прикупљених свих предлога биће 
урађено правно имовинска анализа односно својинска саме локације, те у односу на плански 
документ и након тога ћемо све те локације ставити на гласање, како би грађани у свом 
кварту у својој месној заједници изабрали најбољу локацију где ће касније са својом 
дечицом или деке и баке са својим унуцима проводити слободно време. Пуно је започетих 
пројеката који просто према обиму морају да се реализују у више година, неки су започети 
2022. па се настављају, неки су започети 2023. неки се започињу до краја ове године, а 
настављају се у наредној години  тако да значајна средства у оквиру укупне капиталне 
потрошње се опредељују за наставак тих пројеката. Навешћу неке, а након тога ћу прећи на 
оне који су потпуно нови. Ја позивам све да се региструју на платформу „Твој Град“ имајући 
у виду да су сви пројекти детаљно описани и представљени на тој платформи и да грађани 
могу да гласају о њима и тиме дају свој допринос у утврђивању листе приоритетне 
реализације тих пројеката. Свакако пешачко-бициклистички мост, уређење Алмашког краја, 
спортски комплекс у Футогу, партерноуређење дела градског језгра који се тиче улице 
Модене, пројектовање и изградња ТО Мајевица, изградња и опремање фискултурне сале 
Гимназије „Лаза Костић“, парк код СПЕНС-а, измештање далековода за потребе изградње 
депоније, доградња школе, изградња спортске сале Основне школе „Десанка Максимовић“ у 
Футогу. Ту је и неколико пројеката који се тичу изградње комуналне инфраструктуре и који 
према обиму се просто настављају и у наредној години, махом се тиче насеља Ветерник и 
Адице. Како је Градоначелник у образлагању, односно на самој конференцији изнео заиста 
низ, капиталних пројеката који су у предлогу буџета, а ја се надам да ћете га у том формату 
данас и усвојити јер то је поред поменутих 47 игралишта, поред поменуте путне привреде од 
1,8 милијарди динара за рехабилитацију новосадских саобраћајница предвиђено и следеће: 
настављамо са обновом возног парка, набавком 15 аутобуса на ЦНГ, пет зглобних и 10 соло 
као што је и обећено започиње се пројекат који подразумева измештање Кванташке пијаце, 
те ће се радити пројектно-техничка документација изградња и проширење Најлон пијаце на 
платоу, а у оквиру постојећег комплекса на Најлон пијаци, извођење радова на санацији 
гранулисаног активног угља на постројењу за прераду воде. Штранд реконструкција 
повезног вреловода за потребе изградње пешачко-бициклистичког моста, то нам је 
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предуслов, измештање те комуналне инфраструктуре да би несметано започели изградњу 
моста, извођење радова на санацији бунара БХД2, доградња шест учионица и изградња нове 
фискултурне сале Основне школе „Соња Маринковић“ извођење радова на реконструкцији 
изградње водоводне мреже у насељу Садови у Петроварадину, извођење радова на изградњи 
магистралног водовода у улици Драгослава Срејовића и морам напоменути да ће овај 
пројекат негде битно, односно реализација овог пројекта негде битно утицати и на притисак 
воде у одређеном делу Ветерника. Изузетно леп пројекат који ћемо радити у сарадњи са 
„Водама Војводине“ изградња пешачко-инспекционе стазе на делу леве и десне обале 
Канала Дунав-Тиса-Дунав на Клиси у Новом Саду који подразумева и изградњу 
инспекционих стаза и поставком мобилијара, изградњу јавне расвете, радови на постављању 
и уградњи система за припрему леда, вредност је 45.000.000,00 динара како наши хокејаши 
не би више имали проблема да у било ком периоду године могу редовно да обављају 
тренажни процес. Наравно ту је набавка санитетских возила, ватрогасног возила, као што 
сваке године набављамо и обављамо, ту је и део набавке и обнове механизације за наше 
Јавно комунално предузеће, имајући у виду да смо за време суперћелијске олује видели 
потребу колико је важно да Град Нови Сад има адекватну механизацију у својини својих 
Јавно комуналних предузећа. Изградња гробних поља у Буковцу, наравно настављамо са 
набавком и постављањем контејнера за примарну сепарацију, црвене зграде такозване на 
Ченеју ће добити, односно биће им изграђена водоводна мрежа у висини од 30.000.000,00 
динара, извођење радова на изградњи водоводне мреже у улици Лединачки пут, између 
Лединачког пута и реке Дунав у Сремској Каменици и да не наводим даље, заиста су сви 
пројекти детаљно представљени на платформи „Твој Град“ и позивам вас да их све детаљно 
погледате и предлажем да Скупштина усвоји Предлог одлуке о буџету сходно предложеном 
који представља наравно наставак политике континуитета који спроводимо пуних 11 година, 
развијајући наш Град, али не запостављајући ни један сегмент друштва, а свакако не као што 
смо показали и овим буџетом нашу социјалну одговорност.“ 
 
               Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
               У претресу су учествовали: Душанка Ђокић, Божидар Протић, Сања Драшко и Ђула 
Киш и Адријана Месаровић. 
   
               Душанка Ђокић, председница Одборничке групе ,,Социјалистичка партија Србије 
(СПС), Јединствена Србија (ЈС)“ : ,,Пред нама је Предлог одлуке о буџету за 2024. годину. 
Одборничка група Социјалистичке партије Србије – Јединствена Србија ће подржати ову 
Одлуку о буџету из више разлога. Видели сте вероватно у предлогу нацрта колики је обухват 
активности, инвестиције које су започете, које ће бити у наредном периоду, које заиста иду 
на корист свим нашим грађанима. Оно што је посебно похвално у буџету да се не бавимо 
само градским језгром, него и приградским насељима и заиста много тога је обухваћено. Оно 
што никако не смемо да ставимо у други план јесу социјална давања и то је негде препознато 
и у неким ранијим буџетима као пионир новосадски, Нови Сад је био пионир у социјалним 
давањима. Међутим, сада је чини се чак за четвртину веће давање од претходно планираног 
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буџета. Оно што у сваком случају поздрављамо и инвестирање у образовање и 
основношколско и средњешколско, заиста Град је учинио све наравно у неким сегментима у 
сарадњи са Покрајином када је у питању средње образовање, заиста да се модернизује 
васпитно-образовни процес. Ту су нове фискултурне сале, нови објекти, доградња у „Соњи 
Маринковић“ у Футогу „Десанке Максимовић“, „Васе Стајић“,  Средње школе, Медицинска 
школа ће се похвалити новим просторијама, фискултурном салом, Гимназија „Лаза Костић“  
и знамо колики је то био проблем у неким ранијим периодима за обављање ваљане наставе. 
Осим тога, више средстава се издваја и за подршку малим и микро предузећима за њихово 
опремање, што је наравно изузетна једна подршка инвестицијама и подстицај бржем 
привредном развоју. Посебно нас радује и изградња и реконструкција ових 47 нових 
игралишта за децу и заиста треба позвати Новосађане да активно учествују у креирању плана 
за развој Новог Сада. Ево сада биће прилике да одреде локалитете, да одреде суштину, 
садржај ових игралишта и видимо да Нови Сад прати и заиста прати и територијални и 
демографски развој Града. Још би посебно истакла да све време чујемо како нема нових 
капиталних инвестиција, али започете су врло амбициозно у претходном периоду неке 
завршиће се вероватно, већина њих у 2024. години, па се ја искрено надам да ћемо за 2025. 
годину креирати неки нови буџет са много нових капиталних инвестиција које ће наравно 
бити на корист наших суграђана.“ 
 
   Божидар Протић: ,,Поштовани суграђани вама ћу се обратити мало касније, обзиром 
да имам јако мало времена. Захваљујем се уводничарки госпођици Месаровић која нам је 
детаљно елаборирала буџет за наредну годину. Не кажем да сте имали задатак, урадили сте 
то сигурно боље него што бих ја могао да елаборирам обзиром да је буџет значајно мањи 
него  ове године. То су чињенице. Нико од овде пристуних, нити Веће , нити Градоначелник 
није крив за овај износ. Они су такви какви јесу. Да ли смо га могли повећати могли само у 
оном делу пореза на имовину. Али да ли је упутно у овој ситуацији још додатни трошак за 
грађане. Мислим да није. Да ли ће он бити већи, вероватно ће бити већи, ја се надам, али што 
кажу Латини in spe, живети у нади и то је нешто. Не знамо какав ће бити заиста, нико то не 
зна. Какви ће бити трансфери значајно су смањени, али морамо знати ни да Покрајински 
буџет, ни Републички буџет нема много средстава која су слободна. Биће нових трошкова. 
Шта год мислили, Покрајина нам је заиста много помогла, ја сам и прошли пут рекао 
правићемо Мировића од блата. Шта мислите да је био председник Покрајинске владе 
Недимовић. Па не би Нови Сад добио сигурно толико колико је добио. Без обзира на моје 
мишљење и разлике у односу на господина Недимовића, треба да будемо респектабилни 
према том потезу. Буџет је наравно категорија која и инструмент која интересује све грађане. 
То је ... до Градоначелника ово је план рада које Градоначелник ставља пред грађане. Мени 
је жао што господин Ђурић, Милан Ђурић, не Милош Ђурић, Милан Ђурић није присутан. 
Сад ћете рећи вероватно сам желео да га критикујем не, на ваше можда изненађење, мислим 
да је радио врло коректно обзиром на услове које је имао, имао је годину и по дана мандат, 
када је почела већ увелико економска криза када су нас задесиле две елементарне непогоде, 
и мислим да је коректно обавио свој посао. То је мишљење грађана, мада се можда очекује 
да ја имам неко другачије мишљење, не, делим то мишљење, био је на оним местима где је 



28 
 
то требало, а није га било тамо где му није место и то за разлику од многих његових 
претходника грађани цене. Ја бих волео да избори за градоначелника буду персонализовани, 
као и за одборнике, па да бирамо личност са програмом, да бирамо одборнике по имену 
сремској страни, не знам, господин Ласица се кандидује, шта кажете, е хвала вам, значи 
буџет, ја сам хтео да похвалим Градоначелника, нажалост не може. Мање је 4,5 милијарди 
када видимо да још милијарда одлази за плате, значи имамо 5,5 милијарди мање за остале 
трошкове. Надамо се да ће то бити веће, више средстава, више трансфера, више прихода, да 
ли ће бити видећемо. Човек када је млад мора бити либералан, када је стар мора бити 
конзервативан. Ја имам много година тако да морамо бити обазриви. Ја сам стално говорио 
када су ранији буџети усвајани треба да штедимо, а штедимо када имамо, имали смо буџете 
који су номинално већи, међутим монетарна илузија и економски појам врло познат и не 
значи некада ако имамо више пара да можемо урадити више. То је стицај околности и то је 
познато у целом свету. Оно што треба да обратимо пажњу у 2024. години то су колико 
улажемо у капиталне инвестиције. Гледам основна средства и зграде и грађевински објекти 
не, не инвестиционо и капитално одржавање. Имаћемо 8.400.000.000,00 за основна средства, 
а 7.000.000.000,00 за зграде и грађевинске објекте, јесте то је умањење. Мени је жао због тога 
као и вама, нама фале велике инвестиције, немамо довољно средстава, ја вам сад могу 
набројати ја ћу се поново јавити мало ми је пет минута, ако ми дозволите, нама сада мислим 
у Граду фали једно 5.000.000.000,00, да је само пола милијарде евра сигурно. Ево како: 
СПЕНС 160-170 милиона евра, пречистач бар 150.000.000 евра, атлетска дворана 
50.000.000,00 евра најмање, мост на стубовима једно 40.000.000,00 евра за сада, возни парк 
ГРАС-а објективно ће нам требати бар 50.000.000,00 евра, то је већ преко пола милијарде. 
Ми тих средстава немамо. Да ли ће моћи Република да нам помогне преко кредитирања, 
преко узимања кредита неке ствари ће морати за пречистач и то је део буџет 2021. године са 
кинеским инвеститорима, кинеском банком писмо о намерама постоји за 3.200.000.000,00 
евра за 60-так локалних самоуправа за пречистаче, за рециклажу комуналног отпада пре 
свега, тзв. „Здрава и чиста Србија“ али је то било пре две годинe, од 2021-2024. када будемо 
почели да користимо и 2025. неће нам бити довољно 3.200.000.000,00 евра, биће сигурно пет. 
Поставља се питање да ли ми као држава то можемо да сервисирамо, а неке ствари морамо 
да урадимо, пречистач морамо да урадимо, шта ћемо са СПЕНС-ом? Годинама се провлачи  
проблем СПЕНС-а, СПЕНС овакав какав је не може да функционише, морамо извршити и 
санације, комплетну санацију. За 180.000.000,00 евра морамо размишљати шта од тог 
СПЕНС-а уопште остаје. Да ли остају само темељи колико кошта нови …“ 
 

Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ 
ДЕЦУ.: „Исцрпљена тема поприлично и захваљујем већници која нас је подробно о свему 
информисала и у буквално у највећем могућем проценту  о томе обавестила и испричала 
одавде. Захваљујем и коалиционим партнерима који имају поштовања и исказују своје 
похвале ка овом буџету. Као председница Одборничке групе Српске напредне странке у 
градском парламенту желим да кажем, дакле, нећу дужити, за буџет од 42.800.000.000,00 
динара свакако да ћемо оберучке гласати за, свакако да тамо где је капитална потрошња 
готово трећина буџета, односно преко 12.500.000.000,00 динара, али када томе додамо и тих 
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47 игралишта за наше најмлађе и средства која су у путној привреди то свакако износи и 
нешто више од те трећине. Уколико ми три године заредом нисмо повећавали порез на 
имовину, а промет је свакако на вишем степену, јер просто овај Град се развија, ако никада 
нисмо имали социјално одговорнији буџет, што свакако смо у претходним излагањима 
потврдили, никада већу пажњу нисмо пружили у делу образовања, у делу инвестиција према 
нашим малишанима, као и запосленима у „Радосном детињству“, дакле, нека апсолутна 
пажња коју кроз ово показујемо. Не повећавамо свакако ни цене карата јавног превоза, 
имамо преко 170 нових инвестиција, настављамо све старе, дакле, добар посао ми свакако 
овде свакодневно и радимо. Међутим, ја бих усмерила пажњу, чини ми се да то нисмо 
споменули, можда још само то преостаје да заокружимо причу а то је Одлука о умањењу 
обавеза плаћања комуналних услуга свим лицима којима је утврђен статус борца и то за онај 
њихов допринос у одбрани независности, суверености и уставног поретка наше земље, наше 
Србије, којом ова лица остварују право на попуст у висини од 20% по појединачном 
месечном рачуну који примају рачуном Информатике. Дакле, ми и на овај начин показујемо 
нашу пажњу, нашу бригу о свим категоријама становништва наших суграђана, наших 
малишана, наше школске деце, тако да иако је била изузетно изазовна година, иако смо 
имали низ проблема са којима смо се сусретали, нисмо посустали и ми настављамо даље да 
радимо, ми настављамо даље да се боримо, дакле, Србија не сме да стане.“  
 

Ђула Киш, председник Одборничке групе Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor István 
– Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор: „Савез војвђанских Мађара ће подржати 
буџет, планирани буџет за 2024. годину. У више наврата када сам долазио до говорнице у 
вези буџета увек сам напоменуо да је буџет Града Новог Сад стабилан и увек растући буџет 
смо имали и сад имамо, и ја се слажем са чланицом Градског већа јер када гледамо тачку са 
које крећемо у једну годину, онда можемо упоређивати само тачку претходне године где смо 
кренули или претходних година, али што идемо више уназад видимо увек веће повећање, а 
то важи и за 2023. годину. Значи, повећање буџета и буџет је стабилан. То није дошло само 
по себи, јер смо тако седели и чекали да то буде, него то је било зато што смо постигли 
разумевање, поверење инвеститора који су свој капитал уложили овде у Новом Саду да би 
после тих улагања Град остварио додатни приход на основу пореза за изграђено грађевинско 
земљиште и станове, локале, фабрике, и нормално, приходе од пореза на плате. Значи, то је 
стабилно, то нам је најважније, а све остало што ће се догодити у међувремену то је само 
позитивно за Град Нови Сад и ја се надам да ће бити све то позитивно, нећемо имати 
ситуације Ковида или тако нешто слично или нешто што се дешава у свету, а није најбоље 
ни за економију Србију, а тиме ни за економију Града Новог Сада. Ја бих сад се окренуо 
према расходовној страни и јако пуно је набројано, Град Нови Сад располаже са великим 
буџетом, можемо рећи другим буџетом Србије и само би овако таксативно навео, некако 
имам осећај да ако одужим, онда ћемо се изгубити у подацима. Значи, дограђују се објекти 
„Радосног детињства“, унапређују се објекти у смислу енергетске ефикасности, оснивају се 
парковске површине, уређује се Алмашки крај, планира се изградња више нових објеката 
социјалне заштите, нових километара канализационе мреже, ту мислим на Ветерник, 
планира се партерно уређење градског језгра, наставља се изградња спортског комплекса у 
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Футогу, креће се са изградњом бициклистичко пешачког моста према Тврђави, градиће се 
објекат за ватрогасце у Футогу, доградиће се Средња медицинска школа, фискултурна сала 
Гимназије „Лаза Костић“ и не могу стати једноставно са набрајањем, наставља се 
регресирање трошкова боравка деце у предшколским установама и ту би у загради ставио 
једну инфорамцију, можда не знате, нисам ни ја знао, па сам сазнао па хоћу да поделим са 
вама: У Немачкој, знате и сами, многи су наши суграђани отишли у иностранство а 
конкретно сада говорим о Немачкој, значи они добију дечији додатак и кажу како је то 
велики дечији додатак, али и сад долази али, за једно дете које треба да оде у јаслице од 
ујутру од 6 до 14 сата плаћају 650 еура, ако треба до 15,16, онда треба још више. Значи када 
упоређујемо стање у Новом Саду, родитељи бесплатно доводе децу у јаслице, у обданиште, 
и плус имају дечији додатак, значи ко је у добитку, то сам у загради ставио ради разјашњења 
шта значи за родитеље регресирање трошкова боравка деце у предшколским установама. И 
настављам даље, набавка бесплатних уџбеника за ђаке прваке и годишња ученичка карта од 
5.000,00 динара, ја сам из Будисаве, па могу вам рећи колико ми је значило за моје двоје деце 
и не само за мене, него и за цео родитељски штаб Града Новог Сада колико смо уштедели 
само на ученичким картама. Идемо даље, најважније и то ћу сада да истакнем пошто сам 
припадник националне заједнице Мађара, за нас у Новом Саду је од изузетног значаја да се у 
јаслицама, обдаништима, омогућује да се изводи рад са децом на матерњем језику, у четири 
основне школе и пет средњих школа се врши настава на мађарском језику, помаже се у 
финансирању редовне делатности Националног савета мађарске националне заједнице, 
набрајам Новосадско позориште, Мађарски културни центар Петефи Шандор као установе 
културе Града Новог Сада, ради се на изградњи бициклистичке стазе Нови Сад – Руменка – 
Ирмово – Ченеј, јако је битно за становнике Руменке, за пет, шест, десет минута су овде и ту 
би опет у загради напоменуо да смо постигли један договор да Нови Сад учествује на ИПА 
пројекту прекограничне сарадње са Мађарском за изградњу бициклистичке стазе Будисава – 
Каћ, то је оквирно око милион евра вредности пројекат и негде у јануару ћемо сазнати 
резултат тог пројекта, затворена заграда. У области културе, постоје конкурси невладиним 
организацијама, јако је битно пошто пуно невладиних културних, уметничких друштава раде 
и остварује јако лепе успехе на територији Града Новог Сада на мађарском језику и то бих 
исто похвалио. Ради се на изградњи пречистача отпадних вода и изградњи капеле на 
Реформаторском гробљу у Руменки. Значи, то су ти пројекти и који су нам јако значајни а 
осим тих пројеката, како сам и у претходном неком делу излагања набројао како нам је 
важно да Нови Сад буде стабилан, буџет буде стално растући и нормално да се остварују 
пројекти које смо набројали.“ 
 

Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Покушала сам да будем никад детаљнија у свом излагању што се тиче неких 
потпуно нетачних података који се износе. Нажалост, и после мог излагања, иако мислим да 
сам била врло јасна и детаљна и користила се бројкама и чињеницама, поново су се неки 
вратили на те теме, ја не бих да наши суграђани дођу у заблуду верујем да и нису, али ево 
искористићу прилику. Пре свега бих искористила прилику да се захвалним нашем 
претходном Градоначелнику, садашњем министру, господину Милошу Вучевићу и нашем 
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садашњем Градоначелнику, господину Милану Ђурићу што су упркос свим изазовима са 
којима се сусрећу претходних година, којих је никада више, од короне, енергетске кризе, 
невремена које је задесило Нови Сад, свих других да не набрајам а сви негде смо то 
пролазили и као грађани, а да не кажем други град по величини шта је прошао када је 
суперћелијска олуја да не кажем два пут не знам да ли је прегрубо да кажем сравнила Град, 
што су успели да издрже и да креирају такве буџете и претходних година и за наредну 
годину да не дирају порез на имовину. Када кажем да не дирају, да не повећавају цене, да 
максимално утичу на буџете, кућне буџете наших суграђана, на све наше буџете, да задрже 
ниво свих социјалних давања, свих помоћи и ми то данас користимо и негативно 
коментаришемо. Ево, ја верујем да се највећа већина у овој сали са мном слаже, а сигурна 
сам да је највећи број, ако не и сви наши суграђани, слажу са овом чињеницом, а пре свега 
њима хвала што су успели да се одупру свим изазовима и да издрже и да креирају буџете 
који су социјално одговорни, који су реални и који нису креирани на начин да су, 
искористићу прегрубу реч, да су их креирали на начин тако што су их, под знацима навода 
ћу изговорити следећу реч, „ударили“ по кућном буџету грађана и повећали порез на 
имовину, повећали комуналне трошкове, повећали цену карата за јавни превоз, то је било 
најлакше. Као друго, понављам, a детаљно сам то излагала у свом основном излагању, 
почетни буџет у односу на почетни буџет, 2023, 2024. можемо да се вратимо и у године 
уназад је једини параметар који можемо поредити. Не можете ни крајњи кућни буџет 
31.12.2023. да поредите са почетним буџетом. Током године добијете солидарну помоћ, 
добијете прековремене сате, добијете неки нови лимит на кредитној картици, добијете од 
баке и деке уштеду шта су дали унуцима па сте то ставили у свој кућни буџет, значи 
надограђујете и кућни буџет током године, не можете да поредите почетни буџет који 
износи за 2023. 40.654.000.000,00 и почетни буџет за 2024. који износи 42.787.000.000,00 што 
је разлика 2.133.000.000,00 и да кажете да је буџет мањи. Не можемо грађане да погрешно 
информишемо. Поредимо почетни, почетни, крајњи, крајњи. Друга ствар, морамо да будемо 
упознати и са неким изменама које носи Закон, рецимо Закон о безбедности саобраћаја, 
приход који је био строго наменски, који је 70% био наменски, приход од 100.000.000,00 
динара и који је био приход јединице локалне самоуправе више није приход локалне 
самоуправе, него ће бити искључиви приход Републике Србије. Значи, ми га нисмо могли 
планирати у нашем основном буџету ни изизмена таквих, па ћемо конкурисати наравно, 
трудити се и лобирати за наш Град и добити средства, али нису могла бити планирана у 
основном буџету. 6.200.000,00 долара смо добили преко пројекта Министарства 
грађевинарства, саобраћаја и инфраструктуре за пројекат ЛИД који није у овом буџету, а 
биће можда за 15-20 дана, месец, који подразумева изградњу бициклистичке стазе Ирмово – 
Ченеј, који подразумева реконструкцију Футошког парка, који подразумева партерно 
уређење вртића Црвенкапа у Футогу. 6.200.000,00 долара. Ми нисмо неодговорна власт и ми 
на основу званичних аката, а овај пројекат конкретно тренутно пролази евалуацију Светске 
банке, када добијемо званични акт а потписани споразум, то је јавно објављено, ми ћемо ова 
средства уврстити у наш буџет и по том основу увећати укупна средства за јавну потрошњу. 
Буџет Града Новог Сада за 2024. није мањи у односу на буџет Града за 2023. годину. Када је 
у питању помоћ Републике „Чиста Србија“ 56.000.000,00 еура, причам само о изградњи 
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канализационе мреже прва и друга фаза. Причам о једном пречистачу на Ченеју. Депонија, 
финансира Република преко 100.000.000,00 еура, пречистач, централни пречистач који се 
гради код Роковог потока вредности преко 120.000.000,00 евра а обзиром да је у току израда 
ИДП-а биће позната коначна вредност након израде, у току су активне консултације са 
ревизионом комисијом и све исправке које треба да финансира Република Србија и хвала им 
пошто градски буџет би то поднео тешко, односно морао би да успори неке градске 
инвестиције.  За информацију за оне који нису знали јел ми то причамо на сва звона и 
хвалимо се зато што је тај пројекат у току и реализација у току је пројекат изградње 
централног пречистача отпадних вода који ће решити вишедеценијски проблем се гради, 
односно пројектује се, део је пројекта „Чиста Србија“ који финансира 100% износ Република 
Србија по најсавременијим европским технологијама код Роковог потока, Град Нови Сад 
откупио локацију, имовинско-правно чиста, очекујемо можда већ и наредне године 
припремне радове. У целости финансира Република Србија. Нови мост у продужетку 
Булевара Европе 175.500.000,00 еура, Фрушкогорски коридор у оквиру ког се гради у Новом 
Саду, такође, ми га зовемо пети мост, 715.000.000,00 долара укупна вредност пројекта, мост 
од великог значаја, где ће бити измештен теретни саобраћај. Као што је Градоначелник рекао 
мало пре на конференцији, пешачко-бициклистички мост на стубовима Франца Јозефа 
вредности преко 40.000.000,00 долара ће изгледа до краја платити држава, 331.000.000,00 
милион су издвојили пре неки дан за асфалтирање, односно рехабилитацију комплетног 
Новосадског пута, као државни правац, као једна од саобраћајница која је најфреквентнија у 
нашем Граду. Да не причам о железници, да не причам даље о свим пројектима. Не знам да 
ли да настављам да све оно што је неко од претходних говорника изнео почетни, већи буџет, 
никад социјално одговорнији, 146 нових капиталних пројеката.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о буџету Града 

Новог Сада за 2024. годину, са техничким исправкама. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

ОДЛУКУ 
О БУЏЕТУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНЕ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 021-2/2023-317-I 
11. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ КАДРОВСКОГ ПЛАНА ГРАДСКИХ УПРАВА, ПОСЕБНИХ 
ОРГАНИЗАЦИЈА И СЛУЖБИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 
 
Предлог Кадровског плана утврдило је Градско веће.  
 
Савет за статутарна питања и локалну самоуправу није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог Кадровског плана у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско обрзложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог Кадровског плана градских 
управа, посебних организација и служби Града Новог Сада за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

КАДРОВСКИ ПЛАН 
ГРАДСКИХ УПРАВА, ПОСЕБНИХ ОРГАНИЗАЦИЈА И СЛУЖБИ ГРАДА НОВОГ 

САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Кадровски план се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 351-1/2023-659-3-I  
                351-2/2023-1004-I 
                352-3/2023-310-I 
                352-1/2023-502-I 
12. – 15. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ 
ЗЕМЉИШТА ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ 
ПРИВРЕДЕ ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ 
КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ 
ИНТЕРЕСА У 2024. ГОДИНИ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА ЗА 
ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
Предлогe одлукa утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за јавни ред и мир и безбедност нису имали 

примедби на предлоге одлука које су разматрали из свог делокруга, с тим да је Савет за 
комуналне делатности предложио техничку исправку у Предлогу одлуке о Програму 
коришћења средстава за заштиту од пожара за 2024. годину, која је одборницама и одборницима 
достављена у Извештају Савета уз допис од 6. децембра 2023. године. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
У претресу су учествовали: Драгана Крагуљац и Божидар Протић.  

 
Драгана Крагуљац: „Ја ћу се овом приликом у ових пар тачака дотаћи Програма 

путне привреде у који је у задњих 11 година уложено преко 16.000.000.000,00 динара, 
односно асфалтирано је преко 430 км путева. Из године у годину имамо све већа улагања у 
Програму путне привреде, тако је у овој години који завршавамо износио рекордних и 
историјских, морам то да кажем, 3.100.000.000,00 динара. Са преко 90 км асфалтираних 
путева, односно преко 200 појединачних улица. Само у овој години асфалтирани су и 
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обновљени једни од најважнијих булевара у нашем граду, то је Булевар ослобођења, Булевар 
кнеза Милоша и Руменачки пут, а знамо колико су они важни и битни за функционисање 
нашег Града. Што се тиче буџета за 2024. годину за путну инфраструктуру нашег Града 
опредељен је почетни буџет од опет морам да кажем рекордних у односу на почетни буџет 
из 2023. године од 1.800.000.000,00 динара и као што знамо настављамо даље тренд раста 
улагања у путну привреду. Морам да вас подсетим овом приликом да не тако давне 2012. 
године, када је Српска напредна странка дошла на власт, односно преузела руковођење овим 
градом, оно што нас је затекло од претходне власти и Борислава Новаковића јесте 
незапамћен скандал везан за изградњу Булевара европе и 614.000.000,00 динара украдених 
од грађана Новог Сада, а данас у Новом Саду имамо 14 нових фабрика, буџет који је преко 
120% већи у односу на онај који смо имали 2012. оно што смо затекли 2012. када смо дошли 
на власт био је буџет од 16.000.000.000,00 динара а данас као што смо већ чули у пар наврата 
од претходних говорника он износи преко 42.000.000.000,00 динара.Такође, данас имамо 
45.000 више запослених грађана Новог Сада него што смо то имали 2012. године. 
Незапосленост је те 2012. године била 19%, а данас је она само 6,1% и чули смо и од када је 
Градоначелник давао изјаву пре почетка седнице, очекује се отварање нових фабрика и та 
незапосленост ће и даље да пада. Данас у Новом Сад имамо просечну зараду од готово 
90.000,00 динара, Нови Сад је центар ИТ индустрије, град нових мостова, вртића, школа, 
град нове болнице. Никада већа брига, никада већа улагања, никад већи буџет и никад већи 
развој. Данас наша земља има 147 нових болница и домова здравља, а 2012. смо имали једну 
велику нулу. 2012 имали смо свега 42 км изграђених путева, данас имамо преко 450 нових 
путева и ауто-путева, имали смо нула нових пруга, данас имамо 108 км нове брзе пруге 
изграђено. Никога нисмо заборавили, већ напротив водимо бригу о свим нашим грађанима, 
просечна зарада у нашој земљи је 2012. износила 329 еура, а данас је она 920 еура и у 
следећој години идемо на раст преко 1000 еура. Зато 17. децембра гласамо за листу 
Александар Вучић Србија не сме данас и тиме гласамо за пут развоја и просперитета. За 
разлику од прошлих времена ми улажемо и у пронаталитетну политику, 2012. године помоћ 
за рођење првог детета била је само 31.000,00 динара, а данас она је преко 330.000,00 динара, 
данас је у Србији запослено више од пола милиона грађана него што је то било 2012. Брига о 
породицама палих бораца и ратним војним инвалидима за разлику од прошлих времена, 
данас је држава та која води бригу и брине о њима. Данас имамо невероватна давања и 
помоћ овим категоријама и ту не стајемо. И даље настављамо да градимо и радимо јер људи 
су наша снага и Србија не сме да стане.“ 
 

Божидар Протић: „Претходно бих неке нетачне наводе морао да исправим, тако смо 
данас почели. Ја сам стицајем околности учествовао у доношењу многих буџета од 2008. па 
до данас на овај или онај начин. Меморија памћења што каже мој комшија ме добро служи 
бар до сад. Говори се, моја претходница да је буџет за 2012. годину био 16 милијарди, 
колико се ја сећам не знам одакле вам ти подаци. Буџет је усвојен у децембру 2012. године са 
22 милијарде и 240 милиона динара, 22 милијарде („Службени гласник 50/11), ако се добро 
сећам, укључен је био суфицит. Затим је био ребаланс 47/12 где добрим делом и ви који 
седите сте усвајали, на 23.573.192.357,00 и да ли је 76 или 78 пара нисам сигуран. Основна 
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средства су била 6.150.000.000,00 хоћете да упоређујемо колико је данас, зграде и 
грађевинска земљишта је 5.863.000.000,00 динара значи према садашњем буџету он је 
окрњен само 20% више када већ тражите. Ја бих вас замолио ако неко већ полемише, износи 
податке, онда нека погледа службене гласнике, ја ово доживљавам неколико већ пута и 
неколико пута сам између редова рекао узмите праве податке, узмите Службени гласник и 
погледајте. То су цифре, не кажем да је заслужна била ни власт ни Градоначелник ни 
чланови Градског већа за буџет тада какав је био, али то је реалност. Ја се онда овде осећам 
прозван, не мислим ништа лично, али сам у томе учествовао, као што сам и данас гласао  за 
овај буџет и не сматрам да треба посебно да образлажем да се надам да ће он бити већи, али 
као опрезан човек морам узети садашњи какав је. Тако да госпођици Месаровић могу 
евентуално да одговорим, ја нисам рекао да он неће бити већи, он ће сигурно бити већи, 
колико ће бити већи не знамо, ја бих волео да буде 60.000.000.000,00 као и ви, још 
60.000.000.000,00 да буде, али нажалост не знамо колико ће бити. Ја се надам да ће бити већи 
и сваки грађанин Новог Сада би желео да буде већи и позиција и опозиција, ми сви своје 
жеље, надања, хтења, и кроз уређење грађевинског земљишта, и кроз путну привреду треба 
да остваримо. Да ли је ово изборни буџет, није, сваки буџет је онда изборан, сви овде 
присутни као и позиција и опозиција се бори да добије изборе, па зашто би странке биле, 
учествовале и кроз путну привреду видимо да је урађено оно што је требало да буде урађено, 
нама треба још средстава треба нам још 1.500.000.000,00 од Покрајине да би могли све да 
остваримо. Имаћемо нове трошкове, добро је што ће догодине почети припремни радови за 
пречистач, ја говорим да су та средства потребна, ко год ће вам та средства прибавити је 
добро дошао. Нажалост, ми нема акумулацију и морамо да узимамо кредит, морамо да се 
задужујемо за многе ствари као и ваши кућни буџети. Ја бих волео да није тако, ја бих волео 
када би, често када пролазим, видим грађевинске објекте па пише инвеститор Влада 
Републике Србије а ја бих још једну фусноту ставио доле, кредит у износу тај и тај да 
грађани знају да ће то морати враћати. Ако већ хоће бенефит, свима нама је лепо када идемо  
Милошем Великим путем, када имамо нове мостове, али господо, то је наша акумулација 
која ће бити издвојена наредних година коју ћемо морати вратити. Није срамота узимати 
кредит, сви смо ми узимали некад кредите и немојмо бежати од тога. Да ли је било других 
средстава? Није, да ли се за те пројекте морао узимати кредит? Морао се узимати кредит и 
нико не треба да се због тога осећа погођеним, неко се одлучио за кредитирање, неко није 
хтео да задужује, да кредитира, то је ствар избора, а коначну реч рећи ће грађани и сада 17. и 
ранијих изборних циклуса увек су грађани ти који су они који процењују и којима ми 
одговарамо за свој рад. Тако ће бити и убудуће и ми треба да се тако и понашамо.“  
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 

уређивања грађевинског земљишта за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊА ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 

одржавања објеката путне привреде за 2024. годину. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 
одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ОДРЖАВАЊА ОБЈЕКАТА ПУТНЕ ПРИВРЕДЕ ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 

финансирања одређених комуналних делатности, као делатности од локалног интереса у 
2024. години. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, 

КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2024. ГОДИНИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 
коришћења средстава за заштиту од пожара за 2024. годину са техничком исправком. 



38 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 
одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ КОРИШЋЕЊА СРЕДСТАВА ЗА ЗАШТИТУ ОД ПОЖАРА ЗА 2024. 

ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број: 020-193/2023-I 
16. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ ДОДЕЛОМ 
СТАНОВА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА У НОВОМ САДУ  
У УЛИЦИ КИСАЧКА БРОЈ 55 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку, Савет за здравствену 

заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици и  Савет за особе са инвалидитетом 
ниси имали примедбе. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму стамбене 

подршке доделом станова у јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у Улици Кисачка 
број 55. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ ДОДЕЛОМ СТАНОВА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ 
ГРАДА НОВОГ САДА У НОВОМ САДУ У УЛИЦИ КИСАЧКА БРОЈ 55 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 352-1/2023-477-I 
                352-1/2023-456-I 
17. – 18. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УМАЊЕЊУ ОБАВЕЗА ПЛАЋАЊА 

КОМУНАЛНИХ УСЛУГА БОРЦИМА У 2024. ГОДИНИ 
− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ КРИТЕРИЈУМА ЗА УМАЊЕЊЕ 

ОБАВЕЗА ПЛАЋАЊА КОМУНАЛНИХ УСЛУГА ПОРОДИЦАМА СА 
ТРОЈЕ И ВИШЕ ДЕЦЕ У 2024. ГОДИНИ 

 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности,  Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и 

бригу о деци и породици и Савет за особе са инвалидитетом нису имали примедби на 
предлоге које су разматрали из свог делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  

 Данијела Костић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Пред нама је Одлука о умањењу обавеза плаћања комуналних услуга борцима у 
2024. години које своје утемељење има у Закону о борцима, затим војним инвалидима, 
цивилним војним инвалидима рата и члановима њихових породица, који је усвојен у 
Скупштини Републике Србије 2020. године уз подршку нашег председника, Александра 
Вучића. Између осталог, разлози за доношење овакве одлуке јесу управо одати признање 
лицима који имају статус борца и то за њихов допринос у одбрани независности, 
суверености и уставног поретка земље, а све у складу са овлашћењима Града Новог Сада у 
складу са овим, претходно наведеним законом. Предлогом одлуке предвиђено је да се 
умањење обавеза плаћања комуналних услуга које се плаћају путем јединственог месечног 
рачуна лицима која је на дан ступања на снагу ове одлуке актом Градске управе за социјалну 
и дечију заштиту односно управе за борачку и инвалидску заштиту утврђен статус борца, 
затим се утврђује овом одлуком висина умањења и начин на који могу борци, односно лица 
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која су остварила статус борца да остваре ово право. Предлогом одлуком предвиђено је да 
право на умањење остварују борци који имају пријављено пребивалиште на територији 
Града Новог Сада, односно боравиште уколико се ради о расељеним лицима са Косова и 
Метохије на адреси стана за који траже умањење обавезе плаћања и уколико редовно 
измирују јединствени месечни рачун који гласи на њихово име. Предлогом одлуке 
предвиђено је да се умањење остварује за комуналне услуге које пружају Јавно комунално 
предузеће „Новосадска топлана“ Нови Сад, Јавно комунално предузеће „Водовод и 
канализација“ и Јавно комунално предузеће „Чистоћа“, а наплаћује их ЈКП „Информатика“ 
путем јединственог месечног рачуна. Предлогом одлуке прописан је други елеменат а то је 
висина умањења плаћања и утврђује се у износу од 20%. Такође, како ће борци моћи да 
остваре ову услугу, односно попуст јесте да се пријаве путем захтева Градској управи за 
социјалну и дечију заштиту, односно Управи за борачко-инвалидску заштиту путем 
писарнице Градске управе за опште послове, односно путем мејла pisarnica@novisad.rs, а 
захтев треба да садржи фотокопирану личну карту борца и последњи рачун о измирењу 
јединственог месечног рачуна. Градска управа за социјалну и дечију заштиту ће по 
службеној дужности набавити осталу потребну документацију и позивамо све борце да се до 
25. јануара 2024. године пријаве да би остварили ове могућности. Такође, ова одлука није 
сâма, значи нисмо је сâму донели, постоји још низ других повластица које је Град у 2024. 
години припремио за борце и која представља на неки начин интегрисане повластице које су 
урадиле све управе у граду. Поред предлога ове одлуке, Градска управа за социјалну и 
дечију заштиту на једној од прошлих Скупштина омогућила је проширење круга 
приоритетних корисника стамбене подршке и у овој одлуци сада су борци прве категорије 
који су били учесници рата на територији Аутономне покрајине Косово и Метохија у 
периоду од 24. марта 1999. године до 26. јуна 1999. године као и борци прве категорије из 
породица са троје и више деце. Још са једном ствари можемо да се похвалимо као локална 
самоуправа, а то је да имамо први у Србији израђен јединствени информациони систем 
бораца и борачких удружења који је у складу са информационим системом Министарства 
које прати ову проблематику и који ће користити и ажурирати у Градској управи за 
социјалну и дечију заштиту, односно Управи за борачко инвалидску заштиту. Гледаћемо да 
током наредне године, а што се тиче Управе за социјалну и дечију заштиту када буде 
расписан конкурс за удружења путем односно преко Удружења која се баве ветеранима, 
омогућимо нашим борцима који су социјално угрожени да оду на бањско-рехабилитациони 
опоравак. Што се тиче Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“, они су 
нам обезбедили, односно борцима куглану и базене, што се тиче Управе за културу можемо 
да се похвалимо да је „Новосадско позориштe - Újvidéki Színház“ дало попуст на цену 
улазнице од 40% од пуне цене, Стеријино позорје дало 50% попуста на улазнице од пуне 
цене, Позориште младих такође 50% попуста на улазнице за драмску сцену, Културни 
центар Руменка, Културни центар Кисач, Културни центар „Младост“ Футог, Градска 
библиотека Града Новог Сада, Историјски архив Града Новог Сада, Културни центар Нови 
Сад, Мађарски културни центар „Петефи Шандор“ организују бесплатне програме, а Градска 
библиотека је омогућила и бесплатне чланске карте. Што се тиче Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“, они су обезбедили бесплатну станарску карту уколико је борцу 

mailto:pisarnica@novisad.rs
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пребивалиште у личној карти на адреси која је уведена у наплату и ако има аутомобил у 
свом власништву. Јавни градски саобраћајни превозник Нови Сад, ЈГСП Нови Сад, даје 
годишњу карту за учеснике оружаних акција од 17. августа 1990. године као и за расељена 
лица и учеснике ратова 1999. године који имају боравиште на територији Града Новог Сада, 
а ова повластица постоји дужи низ година. Такође, Градско зеленило нашим борцима 
омогућило је бесплатан улазак на купалиште Штранд, а Дом здравља Нови Сад се укључио у 
ове активности, тако што ће омогућити заказивање прегледа у краћем року. Мислим да је ово 
јединствено и први пут уводимо борце као неке које Град и као држава на неки начин види, 
хоћу да кажем да имамо апсолутну подршку од стране Министарства за рад, запошљавање, 
борачка и социјална питања који су са своје стране пуно учинили да одамо поштовање 
људима који су нас бранили и да ево, само ћу вам рећи кратко, можда немам потпуне 
податке, али знам да је ове године за ратне војне инвалиде, породице ратних војних 
инвалида и за њихова примања од стране Министарства издвојено више од 1.500.000.000,00 
динара. Такође, однедавно Министарство је увело борачке споменице које не доносе неки 
новчани износ али у сваком случају указују поштовање овој категорији људи, а такође имамо 
са борачким легитимацијама могућности да борци купују по повлашћеним ценама у разним 
продавницама широке потрошње, али и у апотекама и сличним другим предузећима. Такође, 
ништа мање што нам је значајно наш бивши Градоначелник, сада је министар војни, тако да 
као Град имамо и обавезу да будемо и најбољи што се тиче подршке овим категоријама.“ 
 
 С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 
 
 У претресу су учествовали: Божидар Протић, Здравко Јелушић и Данијела Костић. 
 
 Божидар Протић: „Данас је важан дан јер доносимо најважније акте које ова 
Скупштина доноси у годишњем заседању. Нажалост, као и обично, нисмо комплетни, нема 
свих директора јавних предузећа, нису сви чланови Градског већа овде, мислим да је ова 
тачка и ова седница предвиђала њихово обавезно присуство. Сви они ће своје активности 
радити на основу овог буџета. Но, то је ствар избора. Имамо две мере, две одлуке, одлуку о 
умањењу обавеза плаћања  борцима, ово је само један мали допринос и мали начин 
одуживања тим људима који су угрозили свој живот, угрозили своје здравље зарад свих нас. 
Ја ћу наравно подржати ово али са великом резервом, јер сматрам да је 20% сувише мало. 
Ми смо морали дати далеко већи проценат, ја не знам како сте ви то нашли, нека 
апроксимација 20% је сувише мало. Ако дајемо 50% умањења за ко има 9 деце, онда већ 
постоји проценат који је подношљив, требали смо бар 50% и да им се поклонимо кад год се 
појаве. И да им дамо далеко веће привилегије него што су имали. Ја се сећам, носиоци 
партизанских споменица не да су имали предност код заказивања, он кад дође он је на реду. 
Мислим да је то чин који морамо и ми имати на уму. Ова друга одлука је критеријум за 
умањење обавеза плаћања комуналних услуга породицама, то уопште није социјална мера, 
уопште није социјална мера, социјална мера мора бити селективна, ово није селективна мера 
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уопште. Битно је само да ли неко има чин, да ли има троје, четворо, петоро деце, то је 
социјално неодговорна одлука зато што социјалне мере морају бити рестриктивне, треба да 
дајемо социјалну помоћ, умањење онима који немају, а не они који имају, којима то није 
потребно. Мој комшија, стално понављам, има четворо деце, вози Мајбаха, он зими иде у 
стан и има умањење, а његов батлер који чува кућу  има двоје деце, код њега је као запослен 
нема ништа од тога, плаћа метар дрва 10-12 хиљада, децу не може да упише и сад он из свог 
пореза треба да финансира овог и да се разумемо, ова средства која су умањена јавним 
предузећима они сносе тај терет умањења. Ми живимо у временима када према подацима 
Владе имамо скоро пола милиона апсолутно сиромашних људи, јел тако госпођо јел сте 
нашли тај податак. Идите из 2022. па ћете видети. А граница је по глави 106 еура, ми смо 
увели социјалне карте које то нису - тзв. дигитализација, па испада да смо, да је 
дигитализација беде јер само смо обухватили људе који су примали социјалну помоћ и за 
девет месеци 36.000 људи је изгубило социјалну помоћ. А циљ је био 2018. и 2019. да се 
целокупно становништво провуче кроз социјалне карте. Шта је урађено? Ништа. То је иначе 
алгоритам који бележи, повезан је са полицијом, са катастром, са Управом прихода, 
земљишним књигама, било какав приход, било каква имовина ту се региструје, 130 података. 
Први дан сам видео случај да је жена која је одбијена за социјалну помоћ јер је прошлог 
месеца добила 20.000 помоћ јер јој је ћерка преминула. Погледајте на сајту, видећете тај 
податак; то је жалосно. Ми морамо помоћи људима који немају. Митровица, Зрењанин, 
Инђија, Рума, Сомбор, Кикинда - Знате шта њих повезује? Енергетски ваучери. Шта смо ми 
радили на томе? Ништа. По 10, 20 хиљада али су везали за приход и то приход по члану 
20.000 или чак изнад 50.000 као што је Инђија радила и дала им је по 10.000 или 15.000 или 
20.000 да купе дрва, да плате струју или гас. Значи то је социјална мера која је коригована 
имовинским стањем. Ми дајемо ан-блок без икаквог утврђивања имовинског стања. Ја сам 
већ десети пут и 2011, 2012, није ово везано сада за ову констелацију власти, социјалне мере 
морају бити селективне и морају обухватати оне којима је социјална помоћ потребна. Ја за 
ову одлуку морам да гласам јел би били ускраћени они којима заиста припада.“ 
 
 Здравко Јелушић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Господине Протићу, Ви бисте морали мало да размислите пре него што изађете за ову 
говорницу да ли сте власт или опозиција. Ја колико знам ви сте у владајућој коалицији у 
овом граду и грађани треба да знају да ми за сваку припрему сваке Скупштине имамо тела на 
коме се они који учествују у власти у овом граду договарају и ту се направе договори шта 
ћемо радити, шта ће бити корисно за овај град, шта ће бити корисно за грађане. Овде се не 
ради само о социјалној политици, овде се ради о пронаталитетној политици јер разне државе 
у Европи то раде на различите начине. На пример у Немачкој, ево волимо да се поредимо са 
Немачком, постоје порези на самце јер све државе желе да унапреде пронаталитетну 
политику јер опстанак сваке државе јесте једино и сваког народа кроз децу. Ви нападате сад 
то што Град Нови Сад је спреман да породицама са више деце, значи оним породицама које 
итекако мисле на будућност ове земље, овог града, овог народа, да им се то ускрати што је 
препознато на највишем нивоу у овој држави да без добре пронаталитетне политике нема 
будућности. Мене не би изненадило да ово долази од одборника опозиције, опозиција има 



43 
 
право да каже све што јој падне напамет, али ми је зачуђујуће за некога ко има такво 
политичко искуство као Ви да данас излази овде, да напада одлуке оне власти у којој 
учествује, а знамо да имамо тела на којима то можемо да урадимо. Ево само толико, морам 
да кажем да сам збуњен јер пронаталитетна политика је нешто, сложиће се сви грађани, што 
морамо итекако подржати не само у овом граду, него у целој држави, јер зар не видимо да 
имамо ту један више него велики проблем, али сада ћемо да гледамо да ли отац у породици 
која има петоро деце вози овакав или онакав ауто, па треба му дати ауто, не њему него жени 
која је родила ту децу пре свега, извињавам се женама које не могу биолошки да имају децу, 
или који немају децу то је исто њихово право, али с друге стране, морамо итекако да се 
позабавимо у овој држави нашом будућности.“ 
 
 Данијела Костић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Поштовани колега, ако тако могу да назовем, конкретно ја нисам говорила о 
одлуци која је везана за 50% умањења комуналних услуга за треће дете и више деце, ја сам 
говорила о први пут умањењу комуналних услуга за борце, значи борце о Закону о борцима. 
Ти исти борци су постојали и 2000. године и после тога и до 2011, 2012. године али нигде 
нису били виђени, ништа, ми имамо проблем да се борци пријаве јер ти исти борци нису ни 
имали за шта да се пријаве и да имају легитимацију борца. У разговору са великим бројем 
бораца до сада, када смо припремали ову одлуку, они су били на маргинама, они су требали 
да се стиде тога што су били борци, тек са оваквим законима које је усвојила Република 
Србија одаје се поштовање. Некада, много раније одали смо и ратним војним инвалидима, 
породицама палих бораца и имамо неке борачке додатке који нису везани конкретно за 
борце. Друга ствар коју желим да нагласим, када смо доносили ову одлуку, према подацима 
нажалост имамо само пријављених 1.350 и нешто бораца по нашим подацима у оквиру 
Управе за борце и за борачки и инвалидски тај део. Хоћу да вам кажем да овај град баш се 
зато и зове град, морамо отворити очи и указати поштовање без обзира на материјални 
статус, то је подршка нечему што желимо да постане нормално, да постане начин 
размишљања, ово што сада причамо нису социјалне категорије, о томе можемо да причамо 
неком другом приликом како долазимо до социјалних категорија, шта су социјалне карте. 
Јесте да неки део грађана јесте угрожен када се пријави да ради, али са друге стране, желим 
да кажем да ове одлуке које су данас поменуте у тачкама 17. и 18. или 16. и 17. нису везане 
толико за социјални део него су подршка уопште нашим грађанима да то доживе као 
саставни део свог живота.“ 
   

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о умањењу обавеза 

плаћања комуналних услуга борцима у 2024. години. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник 
гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О УМАЊЕЊУ ОБАВЕЗА ПЛАЋАЊА КОМУНАЛНИХ УСЛУГА БОРЦИМА У 2024. 
ГОДИНИ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о утврђивању 

критеријума за умањење обавеза плаћања комуналних услуга породицама са троје и више деце у 
2024. години. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О УТВРЂИВАЊУ КРИТЕРИЈУМА ЗА УМАЊЕЊЕ ОБАВЕЗА ПЛАЋАЊА 

КОМУНАЛНИХ УСЛУГА ПОРОДИЦАМА СА ТРОЈЕ И ВИШЕ ДЕЦЕ У 2024. ГОДИНИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Ад.број: 4-43/2023-I 
19. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О АНГАЖОВАЊУ РЕВИЗОРА ЗА ОБАВЉАЊЕ  
ЕКСТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ ЗАВРШНОГ РАЧУНА БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ  
САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за буџет и финансије нема примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, законом 

и Статутом Града. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила Предлог одлуке о ангажовању ревизора за 
обављање екстерне ревизије завршног рачуна буџета Града Новог Сада за 2023. годину на 
гласање. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 54 

одборника глласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О АНГАЖОВАЊУ РЕВИЗОРА ЗА ОБАВЉАЊЕ ЕКСТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ ЗАВРШНОГ 
РАЧУНА БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Руковођење седницом Скупштине преузела је Кристина Караић, заменица 

председнице Скупштине.. 
 

Ад.број: 35-478/2023-I                      35-568/2023-I 
               35-690/2023-I                      35-681/2023-I 
               35-705/2023-I                      35-860/2023-I 
               35-786/2022-I                      35-689/2023-I 
               35-962/2022-I                      35-918/2022-I 
20. – 29. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ МРЕЖЕ СИСТЕМА ЗА 
ЈАВНО УЗБУЊИВАЊЕ НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ МИШЕЛУКА СА РИБЊАКОМ (ЛОКАЛИТЕТ НАМЕЊЕН 
ВИШЕПОРОДИЧНОМ СТАНОВАЊУ УЗ ИНСТИТУТСКИ ПУТ У 
СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ) 
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ЗОНЕ РЕКОНСТРУКЦИЈЕ У НАСЛЕЂЕНИМ 
АМБИЈЕНТАЛНИМ ЦЕЛИНАМА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ 
СЕВЕРОИСТОЧНО ОД УЛИЦЕ ФИЛИПА ВИШЊИЋА) 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ „БУКОВАЧКИ ПУТ II“ У 
ПЕТРОВАРАДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПОРОДИЧНОГ 
СТАНОВАЊА ИСТОЧНО ОД БУКОВАЧКОГ ПУТА И ДЕЛА ПОДРУЧЈА 
„ШИРИНЕ I“ У ПЕТРОВАРАДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА ОКО УЛИЦЕ ДАНИЛА КИША У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ЉЕРМОНТОВА БРОЈ 4) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ УНИВЕРЗИТЕТСКОГ КОМПЛЕКСА У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 3657 КО НОВИ САД II И ДР.) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗОНЕ РЕКОНСТРУКЦИЈЕ У НАСЛЕЂЕНИМ 
АМБИЈЕНТАЛНИМ ЦЕЛИНАМА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ 
ИЗМЕЂУ УЛИЦА ВЕНИЗЕЛОСОВЕ И ФИЛИПА ВИШЊИЋА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СРЕМСКЕ КАМЕНИЦЕ СА ОКРУЖЕЊЕМ 
(ЛОКАЛИТЕТУ ВЕРСКОГ КОМПЛЕКСА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ МИШЕЛУКА СА РИБЊАКОМ 
(УСКЛАЂИВАЊЕ СА ПЛАНОВИМА ВИШЕГ РЕДА И ДР.) 

 
Предлоге планова и одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града, с тим да предлаже техничку исправку у Предлогу 
одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Универзитетског комплекса у 
Новом Саду (локалитет на парцели број 3657 КО Нови Сад II и др.) која је одборницама и 
одборницима достављена у Извештају Комисије уз допис од 6. децембра 2023. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласањеПредлог плана генералне 

регулације мреже система за јавно узбуњивање на територији Града Новог Сада са 
предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да су 

53 одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела 

 
ПЛАН ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ  

МРЕЖЕ СИСТЕМА ЗА ЈАВНО УЗБУЊИВАЊЕ НА ТЕРИТОРИЈИ  
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

 1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 
стручној контроли Нацрта плана генералне регулације мреже система за јавно узбуњивање 
на територији Града Новог Сада пре излагања на јавни увид са 40. седнице одржане 
08.06.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана генералне 
регулације мреже система за јавно узбуњивање на територији Града Новог Сада са 59. (јавне) 
седнице Комисије за планове од 19.10.2023.године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

и допунама Плана генералне регулације Мишелука са Рибњаком (локалитет намењен 
вишепородичном становању уз Институтски пут у Сремској Каменици) са предложеним 
Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да су 52 
одборника глласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ МИШЕЛУКА 
СА РИБЊАКОМ (ЛОКАЛИТЕТ НАМЕЊЕН ВИШЕПОРОДИЧНОМ СТАНОВАЊУ 

УЗ ИНСТИТУТСКИ ПУТ У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 

стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације 
Мишелука са Рибњаком (локалитет намењен вишепородичном становању уз Институтски 
пут у Сремској Каменици) пре излагања на јавни увид са 47. седнице од 04.08.2023. године и 
Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације Мишелука са Рибњаком (локалитет намењен вишепородичном становању уз 
Институтски пут у Сремској Каменици) са 59. (јавне) седнице Комисије за планове од 
19.10.2023.године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације зоне реконструкције у наслеђеним амбијенталним 
целинама у Новом Саду (локалитет североисточно од Улице Филипа Вишњића) са 
предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да су 53 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника, 
донела 

 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗОНЕ 

РЕКОНСТРУКЦИЈЕ У НАСЛЕЂЕНИМ АМБИЈЕНТАЛНИМ ЦЕЛИНАМА У НОВОМ 
САДУ (ЛОКАЛИТЕТ СЕВЕРОИСТОЧНО ОД УЛИЦЕФИЛИПА ВИШЊИЋА) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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и следећи 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 

стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације зоне 
реконструкције у наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду (локалитет 
североисточно од Улице Филипа Вишњића) пре излагања на јавни увид са 47. седнице од 
04.08.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и 
допунама Плана генералне регулације зоне реконструкције у наслеђеним амбијенталним 
целинама у Новом Саду (локалитет североисточно од Улице Филипа Вишњића) са 60. (јавне) 
седнице Комисије за планове од 26.10.2023.године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 

регулације „Буковачки пут II“ у Петроварадину са предложеним Закључком. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да су 52 

одборника глласала „за“, да је пет одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 
ПЛАН ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ  

„БУКОВАЧКИ ПУТ II“ У ПЕТРОВАРАДИНУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 
стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације „Буковачки пут II“ у Петроварадину, 
пре излагања на јавни увид са 14. седнице од 27.10.2023. године и Извештај о обављеном 
јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације „Буковачки II“ у Петроварадину са 49. 
(јавне) седнице Комисије за планове од 24.08.2023.године. 

 
2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 
регулације породичног становања источно од Буковачког пута и дела подручја „Ширине I“ у 
Петроварадину са предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да су 

53 одборника глласала „за“, да је пет одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 
ПЛАН ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ  

ПОРОДИЧНОГ СТАНОВАЊА ИСТОЧНО ОД БУКОВАЧКОГ ПУТА И ДЕЛА 
ПОДРУЧЈА „ШИРИНЕ I“ У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 

стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације породичног становања источно од 
Буковачког пута и дела подручја „Ширине I“ у Петроварадину пре излагања на јавни увид са 
34. седнице од 06.04.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана 
детаљне регулације породичног становања источно од Буковачког пута и дела подручја 
„Ширине I“ у Петроварадину са 53. седнице Комисије за планове од 14.09.2023.године. 

 
2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 
и допунама Плана детаљне регулације блокова око Улице Данила Киша у Новом Саду 
(локалитет у Улици Љермонтова број 4) са предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да су 54 
одборника гласала „за“, да је пет одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА ОКО 
УЛИЦЕ ДАНИЛА КИША У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ 

ЉЕРМОНТОВА БРОЈ 4) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 
стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације блокова 
око Улице Данила Киша у Новом Саду (локалитет у Улици Љермонтовој број 4), пре 
излагања на јавни увид са 43. седнице од 29.06.2023. године и Извештај о обављеном јавном 
увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације блокова око Улице 
Данила Киша у Новом Саду (локалитет у Улици Љермонтовој број 4) са 59. седнице 
Комисије за планове од 19.10.2023.године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

и допунама Плана детаљне регулације Универзитетског комплекса у Новом Саду (локалитет 
на парцели број 3657 КО Нови Сад II и др.) са техничким исправкама и предложеним 
Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да су 54 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

УНИВЕРЗИТЕТСКОГ КОМПЛЕКСА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ 
БРОЈ 3657 КО НОВИ САД II И ДР.) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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и следећи 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о извршеној 

стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације 
Универзитетског комплекса у Новом Саду (локалитет на парцели број 3657 К.О. Нови Сад II 
и др.) пре излагања на јавни увид са 47. седнице од 04.08.2023. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације 
Универзитетског комплекса у Новом Саду (локалитет на парцели број 3657 К.О. Нови Сад II 
и др.) са 60. седнице Комисије за планове од 26.10.2023.године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 

измена и допуна Плана генералне регулације зоне реконструкције у наслеђеним 
амбијенталним целинама у Новом Саду (локалитет између улица Венизелосове и Филипа 
Вишњића). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 55 

одборника глласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗОНЕ 

РЕКОНСТРУКЦИЈЕ У НАСЛЕЂЕНИМ АМБИЈЕНТАЛНИМ ЦЕЛИНАМА У НОВОМ 
САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ВЕНИЗЕЛОСОВЕ И ФИЛИПА ВИШЊИЋА) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 
измена и допуна Плана генералне регулације Сремске Каменице са окружењем (локалитету 
верског комплекса). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 55 
одборника глласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СРЕМСКЕ 
КАМЕНИЦЕ СА ОКРУЖЕЊЕМ (ЛОКАЛИТЕТУ ВЕРСКОГ КОМПЛЕКСА) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради 
измена и допуна Плана генералне регулације Мишелука са Рибњаком (усклађивање са 
плановима вишег реда и др.). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 55 

одборника глласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ МИШЕЛУКА 
СА РИБЊАКОМ (УСКЛАЂИВАЊЕ СА ПЛАНОВИМА ВИШЕГ РЕДА И ДР.) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 501-2/2023-45-I                       
30. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ СТРАТЕШКИХ КАРАТА БУКЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог стратешких карата и закључка утврдило је Градско веће. 
 
Савет за заштиту животне средине није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.  
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог стратешких карти 

буке Града Новог Сада са предложеним закључком. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника глласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
СТРАТЕШКЕ КАРТЕ БУКЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Стратешке карте се прилажу  уз Записник и чине његов саставни део) 

 
и следећи 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Задужује се Градска управа за заштиту животне средине да у складу са чланом 21. 

став 6. Закона о заштити од буке у животној средини („Службени гласник Републике 
Србије“, број 96/21) достави Стратешке карте буке Града Новог Сада Агенцији за заштиту 
животне средине. 

 
Ад.број: 352-1/2023-498-I         34-8276/2023-I                                                                 

   352-1/2023-504-I         34-8277/2023-I                                                                                         
   352-1/2023-496-I         352-1/2023-486-I                                                                      
   352-1/2023-479-I         66-1/2023-775-I                                                                     
   352-1/2023-493-I     352-1/2023-483-I                                                                                                                  
   352-1/2023-480-I          352-1/2023-464-I 
   352-1/2023-481-I          40-5/2023-2018-I 

    352-1/2023-478-I                                             
31. – 45.  тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ 
НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ 
ЗА 2024. ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ УЛАГАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ 
ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2024. ГОДИНУ, КОЈИ 
СЕ НЕ ФИНАНСИРА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ 
НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД 
ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ 
САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И 
ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР 
ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
НА ИЗГРАДЊИ РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 
2024. ГОДИНИ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
НА ИЗГРАДЊИ СИСТЕМА ЗА ЈАВНО УЗБУЊИВАЊЕ НА ТЕРИТОРИЈИ 
ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНЕ 
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЗА 2024. ГОДИНУ, КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И 
ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

Предлогe одлука и решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности, Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену 

подршку, Савет за спорт и омладину и Савет за јавни ред и мир и безбедност нису имали 
примедби на предлоге одлука и решења  које су разматрали из свог делокруга. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука и решења у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ 

ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о Програму инвестиционих улагања Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2024. 
годину, који се не финансира из буџета Града Новог Сада. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ 
УЛАГАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ 

НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2024. 
ГОДИНУ, КОЈИ СЕ НЕ ФИНАНСИРА ИЗ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ 
Нови Сад за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 
2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Градско зеленило“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

54 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 

2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

54 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Лисје“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

54 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА  „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА  
НОВИ САД“НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови 
Сад за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника гласало „за“, да је један одборника гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ 
Нови Сад за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

54 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених 
и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ 
НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД  

ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
Програму инвестиционих активности на изградњи регионалног центра за управљање 
отпадом у 2024. години. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника глласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
 О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ 

РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ У 2024. ГОДИНИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности на изградњи система за јавно узбуњивање на 
територији Града Новог Сада за 2024. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
56 одборника глласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ОДЛУКУ 
 О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НА ИЗГРАДЊИ СИСТЕМА ЗА 
ЈАВНО УЗБУЊИВАЊЕ НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНЕ   

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности за 2024. годину, које спроводи Градска управа за 
имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада . 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника глласало „за“ и да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2024. ГОДИНУ, КОЈЕ 
СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ 

ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад.број: 352-3/2023-308-Iа                       
46. тачка дневног реда 

 
ИНФОРМАЦИЈА О СТЕПЕНУ УСКЛАЂЕНОСТИ ПЛАНИРАНИХ И 
РЕАЛИЗОВАНИХ АКТИВНОСТИ ИЗ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНИХ И 
ЈАВНО КОМУНАЛНИХ ПРЕДУЗЕЋА ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ ГРАД НОВИ САД 
ЗА ПЕРИОД 01. ЈАНУАР – 30. СЕПТЕМБАР 2023. ГОДИНЕ 
 
Информацију са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности, Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену 

подршку и Савет за спорт и омладину нису имали примедби на Информацију у делу у којем 
су је разматрали из свог делокруга. 
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Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени закључак 

поводом Информације о степену усклађености планираних и реализованих активности из 
програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за 
период 01. јануар – 30. септембар 2023. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника глласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Информацију о степену усклађености 

планираних и реализованих активности из програма пословања јавних и јавно комуналних 
предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 01. јануар – 30. септембар 2023. године. 

2. Информација из тачке 1. овог закључка доставља се Министарству привреде 
Републике Србије. 

 
 

Ад.број: 51-67/2023-I                       
47. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ КОНТРОЛЕ НУТРИТИВНЕ ВРЕДНОСТИ 
И ЗДРАВСТВЕНЕ БЕЗБЕДНОСТИ ХРАНЕ И ЧИСТОЋЕ БРИСЕВА 
ПОВРШИНА И РУКУ ЗАПОСЛЕНИХ У ОБЈЕКТИМА У КОЈИМА ЈЕ 
ОРГАНИЗОВАНА ИСХРАНА СПЕЦИФИЧНИХ КАТЕГОРИЈА 
СТАНОВНИШТВА У ГРАДУ НОВОМ САДУ И ПРОЦЕНЕ РИЗИКА ПО 
ЗДРАВЉЕ ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
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Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици и 
Савет за образовање нису имали примедби. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, законом 

и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму контроле нутритивне вредности и здравствене безбедности хране и чистоће 
брисева површина и руку запослених у објектима у којима је организована исхрана 
специфичних категорија становништва у Граду Новом Саду и процене ризика по здравље за 
2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

55 одборника глласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ КОНТРОЛЕ НУТРИТИВНЕ ВРЕДНОСТИ И ЗДРАВСТВЕНЕ 
БЕЗБЕДНОСТИ ХРАНЕ И ЧИСТОЋЕ БРИСЕВА ПОВРШИНА И РУКУ 

ЗАПОСЛЕНИХ У ОБЈЕКТИМА У КОЈИМА ЈЕ ОРГАНИЗОВАНА ИСХРАНА 
СПЕЦИФИЧНИХ КАТЕГОРИЈА СТАНОВНИШТВА У ГРАДУ НОВОМ САДУ И 

ПРОЦЕНЕ РИЗИКА ПО ЗДРАВЉЕ ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 351-2/2023-528-I 
               031-1/2022-323-I 
               361-59/2023-I    
               020-45/2023-I     

   020-182/2020-I 
48. – 52. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ КОЈОМ СЕ ПРЕДЛАЖЕ ОТУЂЕЊЕ НЕИЗГРАЂЕНОГ 

ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ РЕПУБЛИКЕ 
СРБИЈЕ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА, НЕПОСРЕДНОМ 
ПОГОДБОМ, БЕЗ НАКНАДЕ, И ТО КАТАСТАРСКУ ПАРЦЕЛУ БРОЈ 
1974/5 К.О. ФУТОГ, ПОВРШИНЕ 15093M2 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРИХВАТАЊУ ПРЕНОСА ПРАВА ЈАВНЕ 
СВОЈИНЕ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ НА ПОКРЕТНИМ СТВАРИМА НА ГРАД 
НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ 
У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ 
ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ УНИВЕРЗИТЕТА У НОВОМ САДУ – 
АКАДЕМИЈА УМЕТНОСТИ НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ 
СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ПУТЕМ 
РАЗМЕНЕ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА И 
ИНВЕСТИТОРА „MODENA GRADNJA NS–021“ DOO NOVI SAD 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ 
СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ПУТЕМ 
РАЗМЕНЕ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА И 
ИНВЕСТИТОРА „OZ REAL COMPANY“ DOO NOVI SAD 

 
Предлогe одлука и решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности, Савет за буџет и финансије, Савет за урбанизам, 

пословни простор и стамбену подршку нису имали примедби на предлоге одлука које су 
разматрали из свог делокруга. 

 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе 

да изнесу допунско образложење предлога. 
 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке којом се 

предлаже отуђење неизграђеног грађевинског земљишта у јавној својини Републике Србије у 
јавну својину Града Новог Сада, непосредном погодбом, без накнаде, и то катастарску 
парцелу број 1974/5 К.О. Футог, површине 15093m2. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
ОДЛУКУ 

КОЈОМ СЕ ПРЕДЛАЖЕ ОТУЂЕЊЕ НЕИЗГРАЂЕНОГ ГРАЂЕВИНСКОГ 
ЗЕМЉИШТА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ У ЈАВНУ СВОЈИНУ 

ГРАДА НОВОГ САДА, НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, БЕЗ НАКНАДЕ, И ТО 
КАТАСТАРСКУ ПАРЦЕЛУ БРОЈ 1974/5 К.О. ФУТОГ, ПОВРШИНЕ 15093M2 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

прихватању преноса права јавне својине Републике Србије на покретним стварима на Град 
Нови Сад, без накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

 О ПРИХВАТАЊУ ПРЕНОСА ПРАВА ЈАВНЕ СВОЈИНЕ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ НА 
ПОКРЕТНИМ СТВАРИМА НА ГРАД НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 
коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној покрајини 
Војводини за потребе Универзитета у Новом Саду – Академија уметности Нови Сад, без 
накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

59 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
                                                                         РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ 

УНИВЕРЗИТЕТА У НОВОМ САДУ – АКАДЕМИЈА УМЕТНОСТИ НОВИ САД, БЕЗ 
НАКНАДЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада непосредном погодбом путем 
размене непокретности између Града Новог Сада и инвеститора „MODENA GRADNJA NS–
021“ DOO NOVI SAD. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

58 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА 
НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ПУТЕМ РАЗМЕНЕ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗМЕЂУ 

ГРАДА НОВОГ САДА И ИНВЕСТИТОРА „MODENA GRADNJA NS–021“ DOO  
NOVI SAD 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада непосредном погодбом путем 
размене непокретности између Града Новог Сада и инвеститора „OZ REAL COMPANY“ 
DOO NOVI SAD. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

58 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА 
НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ПУТЕМ РАЗМЕНЕ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗМЕЂУ 
ГРАДА НОВОГ САДА И ИНВЕСТИТОРА „OZ REAL COMPANY“ DOO NOVI SAD 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Ад.број: 3-1134/2023-I 
53. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
СКУПШТИНЕ ДРУШТВА СА ОГРАНИЧЕНОМ ОДГОВОРНОШЋУ 
ПОСЛОВНИ ИНКУБАТОР НОВИ САД – BUSINESS INCUBATOR NOVI SAD 
О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за економски развој Града није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
  



69 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку Скупштине Друштва са ограниченом одговорношћу Пословни 
инкубатор Нови Сад – Business incubator Novi Sad о расподели добити за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ СКУПШТИНЕ ДРУШТВА СА 
ОГРАНИЧЕНОМ ОДГОВОРНОШЋУ ПОСЛОВНИ ИНКУБАТОР НОВИ САД – 
BUSINESS INCUBATOR NOVI SAD О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 51-66/2023-I 
54. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ОДЛУКЕ О ПРИХВАТАЊУ ИЗМИРЕЊА 
НЕИЗМИРЕНИХ ОБАВЕЗА ЗДРАВСТВЕНИХ УСТАНОВА ЧИЈИ ЈЕ 
ОСНИВАЧ ГРАД НОВИ САД 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени закључак 

поводом Извештаја о реализацији Одлуке о прихватању измирења неизмирених обавеза 
здравствених установа чији је оснивач Град Нови Сад. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

58 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о реализацији Одлуке о прихватању 
измирења неизмирених обавеза здравствених установа чији је оснивач Град Нови Сад 
 
Ад.број: 51-65/2023-I 
55. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РАДУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА АПОТЕКАРСКЕ УСТАНОВЕ 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.   
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени закључак 

поводом Извештаја о раду Надзорног одбора Апотекарске установе Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

58 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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ЗАКЉУЧАК 
 Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду Надзорног одбора 
Апотекарске установе Нови Сад за 2023. годину. 

 
Ад.број: 51-63/2023-I 
56. тачка дневног реда 

 
АНАЛИЗА „ЗДРАВСТВЕНО СТАЊЕ СТАНОВНИШТВА ГРАДА НОВОГ 
САДА 2022. ГОДИНЕ“ ИНСТИТУТА ЗА ЈАВНО ЗДРАВЉЕ ВОЈВОДИНЕ 
 
Анализу са предложеним Закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и друштвену бригу о деци и 

омладини није имао примедби.  
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу је учествовала Мирка Лукић Шаркановић. 

 
  Мирка Лукић Шаркановић: „Тачка Извештаја о стању здравља становника Новог 
Сада је некад мање, некад више интересантна, али мислим да никад не сме да изгуби 
актуелност и што се кроз овај извештај, заправо и види да је стална брига о потреба за 
здрављем, заиста неопходна и она се спроводи у Граду Новом Саду и у примарним и у 
секундарним и терцијарним здравственим установама. Дакле, са проласком ковид 19 
инфекције, са великим исцрпљивањем у сваком погледу, значи, не само здравствених 
радника, него целог система, дошли смо до тога да сада практично можемо да се вратимо у 
један нормални живот и да полако решавамо оно све што је остало, а остало је великих 
проблема зато што је практично све стало тада било и морали смо се концентрисати на 
озбиљан проблем који нас је снашао. Ево, вратили смо се у једну нормалу и ја ћу сад кратко 
рећи да само направити један пресек, сваке годин, па и ове, Институт за јавно здравље 
Војводине у Новом Саду да једну опширну и заиста једну темељну анализу нашег 
здравственог стања, значи нашг становништва Града Новог Сада. Оно што је разлика у 
односу на попис 2012. годин, то је сада број становника, који је већи за 64.000, што је јако 
лепо, јако добро и мислим да заиста треба да будемо онако срећни због тога. Са друге стране 
нешто што, на чему морамо радити, на чему се заиста рад,и овом пронаталитетном 
политиком, која иде на свим нивоима, дакле целом једном вертикалом, то јесте заправо 
старост нашег становништва. Ми у Новом Саду спадамо у старије становништво, значи 
просечна старост је 41 година, просечни становник Новог Сада има 41 годину и мајка 
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прворотка постаје, значи са 30 и 40 година. То није наша само одлика, то је одлика 
савременог друштва, просто то је и сада младе жене, жене хоће да се афирмишу и остваре на 
различитим пољима и то донекле сматрам нормалним и то није проблем. Оно што је у Новом 
Саду, на чему се ради у целој Републици, па и у нашем граду, можда мало више, него у 
неким другим срединама, јесте заправо тај рад на пронаталитетној политици и значи, свим 
оним што смо до сада чули, свим тим неким подршкама, свим тим неким помоћима, и 
породицама са више деце, и угроженим породицама, и војницима, односно претходних 
ратова, ослободилачких ратова, и тако даље, дакле ради се о пронаталитетној политици, у 
којој ми практично сада треба да унапредимо наталитет. Шта то значи стопу наталитета, број 
рођене деце на 1000 становника. Она у Новом Саду износи 11,5. 13,20 је отприлике 
оптимална, ми смо се значи примакли тој, отприлике, стопи, јер је у претходном извештају 
била 10,7. Нисам тачна, око овог зареза сигурна, али, то је то отприлике. Дакле идемо 
напред, поправља се стање и то је задовољавајуће, значи, да су мере пронаталитетне 
политике дале неки свој резултат и да ће оне очигледно давати у будућности резултат. Оно 
што сам прочитала, јесте, заправо оно од чега наши становници, па ћу кратко, нећу све, ви 
сви знате да читате, сви имамо тај извештај, него просто бих онако протумачила, јер то су 
неке мере, које смо дали, које су дале резултат. Дакле, оно што је занимљиво за нас, јесте од 
чега наши становници највише болују, то су заправо кардиоваскуларне болести. 
Кардиоваскуларне болести су још увек, око 40,41% оболелих је оболело од кардиовас-
куларних болести, у Новом Саду, то је узрок, најчешће, стилова и начина понашања. Значи 
неактивности, стресова, пушења цигарета, дакле, хране коју ми на крају опет ипак једемо, 
онако озбиљнијију храну, тако, да, просто, то је питање менталитета, тако да једноставно, од 
тих болести више болујемо и то је онај проблем и некако на нивоу примарне здравствене 
заштите, јако се пуно ради, значи оној превентиви, јако пуно је уложено на све могуће 
начине, да се унапреди, односно, поспеши један здрав начин, здрави стилови живота да се 
унапреде, да се људи изедукују и да им се омогући да се ураде превентивни, да се ураде 
прегледи, да се ураде скрининзи и да се уради једна стална медијска информисаност и 
здравственог особља, али, наравно пре свега наших становника, становника Града Новог 
Сада да се унапреди да практично знају, како да се заштите, односно како да унапреде своје 
здравље. Дакле, друге болести су, нажалост, тумори, који су око 11% и онда наравно болести 
респираторног система, система за варења и друге. Оно од чега најчшће болују наши 
пацијенти односно, наши становници, који нису тражили помоћ у болницама, нису лечени, 
то је заиста и она болест старења, дегенеративне болести, то су болести коштано зглобног 
система мишића и то је некако нормално уз процес старења, те болести се јављају нормално. 
То су ствари на које бих ја скренула пажњу и мислим да се пуно тога урадило јер је сад 
интенција да ми радимо, пошто смо се доста исцрпели  на лечењу, морали смо, дакле, 
снашло нас је, па сад морамо  радити и радили смо, али оно чему се сада  шта је интенција 
јесте, заправо превенција, превенција, превенција на томе се јако пуно ради и Дом здравља 
„Нови Сад“ као наша установа у Новом Саду, примарне здравствене заштите, једина, 
мислим, поред других, али говорим овде заиста о примарној здравственој заштити, пре свега 
је задужен и мислим да је адекватно спроводио ову превенцију, кроз, рекла сам превентивне 
прегледе, низ скрининга, кроз различите здравствене пројекте, које је финансирао Град пре 
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свега, али и Покрајина и Република, дакле зав,иси на ком су нивоу биле где је он конкурисао, 
али се заиста јако пуно урадило на превентиним прегледима, на скрининзима и откривањима 
раном откривању пре свега малигних болести, али и других болести, рекли смо ових 
кардиоваскуларних, које заиста угрожавају здравље наших становника. Дакле и оно што је 
најважније, јесте заправо примарна здравствена заштита, односно превенција и усвајање 
здравих стилова живота. Оно што бих исто похвалила и што је у овој негде години донето, 
то јесте заправо да се болница, Ковид болница, наша, на Мишелуку, пренамењена је, 
заправо, сада један њен део она има скоро 600 кревета, али она је за разлику од многих 
других болница, које ето тако можда имају неке правно-имовинске проблеме па нису али ће 
бити, ова болница је заправо великом брзином пренамењена за како да кажем у једну 
установу, односно секундарну здравствену установу, можда која је фалила нашем граду, и 
ми је сада имамо, тако да је стално било овде полемика немамо секундарну, немамо 
секундару, ево је сада, ту је, постоји и она је врло брзо смо се оријентисали, преоријентисали 
и имамо оно што сам ја дуго и често причала, то јесте заправо палијативно лечење. То је оно 
што је фалило не само нашем Граду, него је фалило целој нашој земљи, али заправо, ево 
Нови Сад је опет био лидер и наш град је заправо добио додуше не толико велики број али 
то је за почетак јако пионирски подухват јер, ипак бити први, то је заиста велики успех и ми 
смо добили значи палијативни центар који ће се ширити прошириће се. Овде не мислим, 
значи шта то значи лечити пацијенте у палијативном...“ 
 
 Заменица председнице Скупштине је указала одборници Мирки Лукић Шаркановић 
да је истекло време предвиђено за излагање. 
 
 Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине 
је закључила претрес.  
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак 
поводом Анализе „Здравствено стање становништва Града Новог Сада 2022. године“ 
Института за јавно здравље Војводине. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 58 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Анализу „Здравствено стање становништва 
Града Новог Сада 2022. године“ са закључцима и предлогом мера Института за јавно 
здравље Војводине. 
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Ад.број: 66-2/2023-96-1-I 
57. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О СПРОВОЂЕЊУ ЛОКАЛНОГ АКЦИОНОГ ПЛАНА 
ПОЛИТИКЕ ЗА МЛАДЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД 2019-2022. 
ГОДИНЕ У 2022. ГОДИНИ 
 
Извештај и предложени Закључак доставило је Градско веће.  
 
Савет за за спорт и омладину није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.   
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени закључак 
поводом Извештаја о спровођењу Локалног акционог плана политике за младе Града Новог 
Сада за период 2019-2022. године у 2022. години. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о спровођењу Локалног акционог 
плана политике за младе Града Новог Сда за период 2019-2022. године у 2022. години. 
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Ад.број:  022-1/2023-254-I 

    022-1/2023-255-I 
    022-1/2023-256-I 
    022-1/2023-257-I 
    022-1/2023-258-I 
    022-1/2023-259-I 

58. тачка дневног реда 
ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијема и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Зоохигијема и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу председника Надзорног одбора Позоришта 
младих, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Фонда за 
унапређење вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке 
Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом Саду  

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Пољопривредне 
школе са домом ученика, Футог 

− Предлог решења о именовању два члана Школског одбора Техничке школе 
„Павле Савић“, Нови Сад 

 
 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представница предлагача жели 

да образложи предлоге Комисије. 
 
Пошто представница предлагача није желела да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
  Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад. 

 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела предложено 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“  

НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и 
Ветерина Нови Сад“ Нови Сад. 

 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу председника Надзорног одбора Позоришта младих, Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
56 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, 
НОВИ САД  

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

престанку дужности члана Управног одбора Фонда за унапређење вокалне уметности 
младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом Саду. 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА ФОНДА ЗА 
УНАПРЕЂЕЊЕ ВОКАЛНЕ УМЕТНОСТИ МЛАДИХ „МЕЛАНИЈЕ БУГАРИНОВИЋ 

И ЋЕРКЕ МИРЈАНЕ КАЛИНОВИЋ-КАЛИН“ У НОВОМ САДУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део 
 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању члана Школског одбора Пољопривредне школе са домом ученика, Футог. 
 

Заменица председнице Скупштин  је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 56 
одборника гласало „за“ , да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О  ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ПОЉОПРИВРЕДНЕ ШКОЛЕ СА 

ДОМОМ УЧЕНИКА, ФУТОГ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању два члана Школског одбора Техничке школе „Павле Савић“, Нови Сад. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

56 одборника гласало „за“ , да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ТЕХНИЧКЕ ШКОЛЕ „ПАВЛЕ 

САВИЋ“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део 
 

Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, заменица председнице 
Скупштине је упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко 
питање. 

 
Одборничко питање је поставио Роберт Колар. 
 
Роберт Колар: „Ја ћу поставити у форми питања да би се покренула тема, али је у 

принципу више изношење забринутости. 
Наиме, ради се о Подунавској улици, односно о путу који иде од Телепа према 

Камењару, односно о водозаштитном бедему, односно долми, има много назива. Као што 
знате, средином 60-их година је изграђено и у више наврата спасавало Нови Сад од 
екстремно високих вода. Оно, што је нажалост, све чешћа појава, а то кад кажем све чешћа, 
није једном недељно, него је више десетина пута дневно, поготово у последњих рецимо пет-
шест година, је тешки теретни саобраћај, који се креће Подунавском улицом, односно 
долмом, где је читава генеза тих догађаја врло специфична. Потом је Градска управа за 
саобраћај направила анализу и схватила да то не сме да се дешава и таква дозвола не сме да 
се издаје, тим пре што сви ти камиони који иду, иду првенствено до „Карин комерца“ по 
шљунак, песак и други грађевински материјал, а имају прилаз који је прављен од Футошког 
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пута и престали су да дају те тзв. „црвене дозволе. Сада камиони од 10, 15, 20 и више тона, 
не разумем се довољно, свакодневно пролазе туда, више од 50 на дан. Претпостављам да 
путнички саобраћај не чини проблем, али ово чини, тим пре што смо изградили недавно 
бициклистичку стазу, на том коридору, који је европски пројекат и сада имате десетине, 
поготово у летњој сезони, десетине туриста дневно који туда иду бициклом и они шлепери, 
који их буквално, на моје очи „одувају“ са те нове бициклистичке стазе. То је нешто што ме 
заиста забрињава, није у питању комфор људи, који ту станују, него безбедност 
водозаштитног бедема.  

Након што није било асфалтирано, па јесте асфалтирано, кренуо је да се одвија 
некакав локални саобраћај и људи који живе на Камењару и Ветернику, а касније све више 
из Футога, јер тиме избегавају ваљда гужве на Футошком путу. До тада је био знак, тј. били 
знаци забране саобраћаја возилима преко 3,5 тона. Некаквом, не знам којом одлуком, ја 
нисам успео да испратим, појавило се да је сада забрана саобраћаја возилима преко пет тона. 

Када је претходни члан Градског већа био на месту на коме је сада др Булајић, 
директно сам се обраћао и скретао пажњу на то. Једино што је тада могао да уради је боља 
сарадња са саобраћајном полицијом, која је постављала на крају, да кажем, Хероја Пинкија 
улице контроле и у једној анализи је од 13 тешких камиона, заустављених у рецимо периоду 
од рецимо два сата, констатовано да су велика већина имали тзв. „црвене дозволе“, које 
издаје Градска управа за саобраћај, односно да могу туда да обављају саобраћај. Потом је 
Градска управа за саобраћај направила анализу и схватила да то не сме да се дешава и таква 
дозвола не сме да се издаје, тим пре што сви ти камиони који иду, иду првенствено до 
„Карин комерца“ по шљунак, песак и други грађевински материјал, а имају прилаз који је 
прављен од Футошког пута и престали су да дају те тзв. „црвене дозволе“...“ 

       Заменица председнице Скупштине је прекинула одборника Роберта Колара у 
излагању и замолила га да се поново пријави за постављање одборничког питања, јер је 
истекло време за постављање истог. 

Роберт Колар: „Извињавам се свима што сам опширан, али заиста сам забринут и 
својевремено су нас терали, који ту живимо да чупамо корење да не би нарушавало 
стабилност тог бедема. Сада камиони од 10-15-20 и више тона, не разумем се довољно, 
свакодневно пролазе туда више од 50 на дан. То је нешто што ме заиста забрињава, није у 
питању комфор људи који ту станују, него безбедност водозаштитног бедема. Позивам, ето 
постављам питање Градској управи за саобраћај шта може да се подузме по том питању да се 
тај тешки теретни саобраћај са водозаштитног зида спречи, да до њега више не долази. 
Претпостављам да путнички саобраћај не чини проблем, али ово чини, тим пре што смо 
изградили недавно бициклистичку стазу на том коридору који је европски пројекат и сада 
имате десетине, поготово у летњој сезони, десетине туриста дневно који туда иду бициклом 
и они шлепери који буквално, на „моје очи“, одувају са те нове бициклистичке стазе. Па ето, 
позивам Градску управу за саобраћај да види шта може да уради добро по Нови Сад, по 
заштитни бедем и самим тиме, по безбедност свих нас?“ 
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       Заменица председице Скупштине је упитала да ли још неко од одборница и 
одборника жели да постави одборничко питање. 
 

Пошто више нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 
питање, заменица председнице Скупштине је закључила XLVI седницу Скупштине Града 
Новог Сада у 13:35 часова. 
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